
GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapportene nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Man er nå endelig i gang i Minsk.  
Det er fortsatt underdekning i finansieringen.  
Prosjektleder Erik Evang vil gi en nærmere redegjørelse på GRM 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: STATUSRAPPORT NSR MINSK O

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Club International  

Projecting group Minsk 2006 – 2007 

State report June 26th – 2007. 
Short "recap": 
April – 2005: Visiting project, bringing a PCC and engineer, spec. in controlling damaged buildings, 
for the discussion with Minsk City Council, "Volis" – the contractor, and some specialized firms who 
should do analyses of structure of the building, to certify rebuilding work to be done. (No radio-activity, 
no mould, no fungi, no asbestos) 
They should finish this in 1-2 month. The certification from state committees was confirmed late 
autumn! 
Late autumn: Volis had to be reorganized. This process was finished late spring 2006, after a "long 
way through the bureaucracy". 
April 2006: Meeting with Minsk City Council authorities, and long discussion with the "executive" 
committee of "new Volis". The director of economy, former director of VOLIS, Nikolaij Ostrovskij was 
still there, but the other members of "the board" were new. They apprehended very professional! 
The date to start the rebuilding process was discussed, and step 1-4(or 5) outlined. Lions supposed 
support, "step by step" was even given in a document. 
July 2006: New restricted regulation concerning use of material, level of periodical budgeting, etc. 
was given by the Government. Volis had to change their / our plan for the step 1-4(5).  
The entrance, at the amount of ca. € 150.000, which we want to build as the last step, had to be finish 
before they would be allowed to use the new centre. In fact a big challenge for us concerning support 
budget schedule of ca. € 100.000! 
New proceeding plans and new calculations had to be made. 
Then Volis director Ostrovski was hit by heart stroke, and the estimate – work stopped! 
Nov. 1st: A ½ day discussion with the Volis staff. Director Ostrovski had his first day at work after his 
illness. Agreement document was made with the new director for proceeding of the making of the 
construction plans and estimates, and the approval procedure through all the official committees. 
March, week 10, should have been real start of rebuilding. 
Nov.-Dec: Minsk City started the work with their external infrastructure, with bringing el., gaz, water 
etc. forwards to the building. Investment ca. € 50.000 
February 2007, week 8: New regulation concerning tender for official workings was given by 
new national law! This seems to be very similar to those given by EU. 
The project has to be given a new official "circular movement of bid ", and a "delay of 6-8 weeks would 
be the results. AND – perhaps a new contractor had to be chosen. 
June 2007: Our local "project leader, Viacheslav Shcherba (Slava), Loins Region Chairman 05-06, 
has done a great job in the case of putting pressure on both Minsk City committees and VOLIS. In the 
middle of June an agreement was made, between Minsk City and VOLIS, and then they made an 
agreement with SLAVA (on behalf of Lions): "Rebuilding will start June 25th with as many men as 
possible, when security for the workers should be taken care of".  
June 25th: SMS from Slava: Five men have started the destruction of the internal walls, and 
preparing outside ground for bringing in machinery and cranes. 
In two weeks three more men will join the group, and they will all start with the inside renovation. As 
far as I know the plans (according to the documents I have) they have to start the construction with 
establishing the levels. They will even make connection between external and internal infrastructure, 
as with water, gaz, etc. 
I hope pictures from the start of the workings will be attached with this report. 
Special challenge: The national authorities started to close lots of "civil organizations" after the many 
protests concerning the election of the President in 2006. 



The months before Belarusian Lions (reed Slava) – "supported" by Belarus Co-ordinator and I had a 
"hard fight" with the Ministry of Interior affairs to get Lions Belarus approved as a legal organization. 
Few months ago Belarus Lions "had" to establish a Lions Clubs Office in Minsk, with address and 
stamp, for it to be a formal organization. 
We are afraid Lions club in Belarus would not have been accepted, if it was not for all the good 
help that Lions has provided from abroad. For example the work of helping the Hospital for 
children with cancer, our big project of building a new rehabilitation Centre, Lions District 104 
B with projects in Krüloyg, LC Ø. Toten (104 K) in Svetlogorsk, etc., and especially our project, 
where president Lukasjenko himself has helped Lions (Minsk City) to take charge of the 
property.  
Now the remaining challenge is to keep all the Lions Clubs in Belarus still going.  

Economy – so far: 
Support from Minsk City: 100.000 
(Ca. € 50.000 used for ex. infrastructure) - 50.000 
NSR – support 120.000 
Support from D 104 K, ca 70.000  
(ca. € 38.000 used for total -38.000 projecting) 
Support from D104 K – Nov.-07, ca 15.000  
UNICEF – Belarus: 100.000 
MD 104, ca 30.000  
Available amount of money € 347.000 
Proposal to LCIF –  
(USD 75.000 expected?) € 55.000 
Expected available money Nov. – 07: € 402.000 
Supporting project – "up and running ?": – The Rainbow Wall of hope  
Supporting institutions on the schedule: (We already have had the first meetings) 

• Norwegian Ministry of Foreign Affairs – div. East Europe.  
• The Norwegian Helsingfors Committee.  

Kongsvinger, June 27th - 2007 

Best regards  

Erik Evang – project-leader 
Copy: Projecting group, CC’s 06-07, MD-IRC’s, IPID Jan Holtet 

Kort tilleggsrapport til ”State report 27th – June – 07”. 
Minsk-kontakten RC sendte, som avtalt en kort statusrapport pr. 31.08.07 

Kontrakt og estimater avtalt mellom Minsk kommune og ”VOLIS” skulle følge i engelsk 
versjon, for å være vedlegg til søknaden til LCIF. 

Slik versjon foreligger uten at proff. – byrå har laget denne, og da vil ikke kommunen signere 
den engelske versjonen enda. Den kommer! 

Via Otto fikk jeg svar på frister for søknader til LCIF, oppdatert fra Anders Medin. For møtet i  
november var fristen flyttet fram fra 15. august til 27 juli. Dette ble mottatt 10.07 – på SMS 
fra Otto, og 17.07 måtte bare skrinlegges. Neste frist er januar 2008, og da vil vi ha alle 
grunnlagsdokumenter vi trenger. 

Arbeidet med å fjerne alt materiell (skitt!) som må vekk – er farlig, og må utføres bare 
av få personer av sikkerhetsgrunner. 

Status for dette har Slava beskrevet slik, i mail jeg fikk natt til 1 august, da jeg så vidt 
var innom hjemme. 



We do what we have planed before. Seven workers from "Volis Buildings" works on Chebotareva. Till this time 
we have brought out only fourteen containers of rubbish from the Chebotareva. I think that we need 10-12 more 
and only then first and second floors will be ready completely for new building. We didn't start to clean 
underground floor. We didn't destroy roof. We didn't destroy old windows and doors. I consider that we should 
make it when "Volis Building" take the area around the building under themselves guard. They plan to put there 
building machines (cranes) and special houses for workers only in end of August. Then they plan to start the 
building works with basement. 

Kommentar til meldingen fra Slava: 
”take the aera around the building under themselves guard”. Dette betyr at de nok vil vente 
med å fjerne tildekking av vinduer / av tak, til de har døgnvakt på stedet, for dette er opplagt 
noe som må fjernes for å komme til med maskinelt utstyr. 

Som tidligere planlagt blir det prosjektbesøk og drøftinger med kommunen og VOLIS i 
begynnelsen av oktober. Da vil første fase av rehabiliteringen ha kommet så langt at en bedre 
kan danne seg et bilde av framdriften. Trolig vil kommunen  da legge fram sine planer for 
fortsatt engasjement av VOLIS, eller om fasene videre også må legges ut som off. anbud. 
Dette må også sees i lys av finansieringen vi har tilgang til. 

Jeg finner det rimelig at ytterligere oppdatering kan skje i GR 25.08.07 

Kongsvinger, 08.08.07 

Erik Evang 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: Se rapporten i sak 3.17.1 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Inkl. renter, var det pr. 30.06.07 samlet inn kr. 6.266.000. I løpet av juli og så langt i august er 
dette økt til kr. 6.329.000.  

Det er fortsatt 76 klubber som ikke er med i kampanjen. 

Det er nå 11 modellklubber som har meldt seg.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Marit og Ole har skrevet en flott halvårsrapport som GS håper distribueres til alle klubbene av 
distriktenes CSF II koordinatorer.  

Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL STATUSRAPPORTEN FOR 
CSF II

O

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: 3.17 – 2007/08

Saksbehandler: Marit Klokkerhaug/Ole Fjeldtvedt Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se oversiktene nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Totalt for Lionsåret er det levert 293 kartonger til 155 klubber. Et meget bra resultat som har 
tilført mintfondet over kr. 250.000.-  

Fortsatt er det store variasjoner mellom distriktene. Men så i mye vi ellers bedriver – men må 
få en ildsjel til å ta seg av denne for klubbene meget lukrative aktivitet. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering 

VEDTAK: 

Sak: LION MINTS 1. HALVÅR 2007 O

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lion Mints  -  LC Randaberg 

          07.08.07 

RAPPORT OVER OMSETTINGEN AV LION MINTS FOR 1. HAVLÅR 2007

Salgsoppgave fra 1. januar til 1. juli 2007: 

Distrikt Ant. klubber  Ant. kartonger  % av salget 
 A   7            11   8,2 
 B            10            13              9,7  
 C   5   5   3,7 
 D            10            15            11,2 
 E            17            33            24,6 
 F            11            18            13,4 
 G              9            12              9,0 
 H   4   4   3,0 
 J   9            10   7,5 
 K            11            13   9,7 
 Sum            93          134                     100     

I tillegg har vi i denne perioden solgt 67 myntbokser. 

Prognose for resten av året: 
Vårt målsetting er at vi oppnår minst like stor etterspørsel som i fjor da vi solgte 265 
kartonger. Salgsoppgaven for første halvår 2006 viser 106 solgte kartonger. Ut fra dette ligger 
vi godt an for å  nå fjorårets omsetting. 
Vi har nå ca 60 kartonger igjen på lager. Det er bestilt ny forsyning – 700 kartonger fra 
Australia som vi venter  å motta i august – september. 
  
Økonomi og utbetaling til MD: 
Nettofortjeneste var i fjor på ca. kr. 1.200,- pr. kartong.  I flg. avtalens pkt. 4 skal  det for 
første halvår utbetales en a-konto  pr. 30.08.  til MD. Ut fra avtalen om 70% av overskuddet 
til MD, overfører vi da  kr. 115.000,- til mintfondet/bankkontonr.  6038.05.54251   

Med hilsen 

Steinar Straum 



Salgsoppgave fra 1. juli 2006 til 30. juni 2007: 

Distrikt Ant. klubber  Ant. kartonger  % av salget 
 A   15            27   9,2 
 B              14             29              9,9  
 C   13   20   6,8 
 D             15            26             8,9 
 E            30            76            25,9 
 F             18             38            13,0 
 G              10             20              6,8 
 H   10   10   3,4 
 J   18             24   8,2 
 K            18             23   7,8 

 Sum  155                   293                     100                     



Årsberetning for 2006/07 for Multippeldistrikt 104, Norge 

Generelt 
Lions Club International MD 104 er administrasjonskontoret for Lionsklubbene i Norge. 
Lions er verdens største frivillige serviceorganisasjon. I Norge hadde vi 30. juni 2007 totalt 
12.953 medlemmer i 504 Lionsklubber. Kontoret holder til i Ensjøveien 18, 0661 Oslo.  

Ledelse 
Multippeldistriktets ledelse, guvernørrådet (GR) består av ti distriktsguvernører valgt av sine 
distriktsmøter samt guvernørrådsleder, assisterende guvernørrådsleder og fem ledere av de 
ulike fagområdene valgt av riksmøtet. Administrasjonen består av generalsekretær og hans 
stab. Lions Aid Norway (LAN), Stiftelsen Det er mitt valg (DMV) og The Lion har egne 
styrer og ledelse som alle rapporterer til GR. 
  
Årets distriktsguvernører var: 
John Øystein Jelti, LC Tane-Nesseby, distrikt A, Ingunn Høgsand, LC Ørnes, distrikt B, Erik 
Brodland, LC Gausdal, distrikt C, Per Gunnar Nyheim, LC Askøy, distrikt D, Martin 
Hermansen, LC Strand, distrikt E, Hroar Thorsen, LC Tjølling, distrikt F, Tore Tellefsen, LC 
Blakstad, distrikt G, Inger Elise Bergaust, LC Bærum-Verdande, distrikt H, Knut Henne 
Peterson, LC Rygge, distrikt J og Bjørn Egil Skar, LC Ringsaker-Nord, distrikt K. 

Guvernørrådsleder var Bjørn Sætrom, LC Oppdal og assisterende guvernørrådsleder Helge 
Toftner, LC Vestby. Arbeidet har tatt hensyn til strategi- og langtidsplan, årsplaner for 
MD104, samt planer i våre distrikter og fagområder. Arbeidet har vært forankret i Lions etiske 
norm, mål og vår visjon: 

”Å skape større forståelse hos alle mennesker for verdens behov for humanitær  
hjelp og å yte frivillig innsats med lokalt engasjement og internasjonalt samarbeid.” 

Hovedmål for Guvernørrådet 2006 – 2007 
• Få satt i verk prosessen ”Fornyelse i Lions” 
• Sikre finansiering av informasjonskampanjen for å gjøre Lions bedre kjent 
• Få på plass formålet for Lions Røde Fjær 2009 
• Campaign SightFirst II som hovedsatsingsområde  
• Alle IRCer skal ha tilbud om å besøke våre IR-prosjekter i Uganda 
• Få på plass et prøveprosjekt med å sende ungdommer til Uganda 
• Styrke vår årlige Lions Tulipanaksjon 
• Øke markedsføringen av Det er mitt valg ute blant de som arbeider med barn og 

ungdom 

Lions Norge har hatt en høy måloppnåelse dette året. Alle hovedmålene er blitt nådd. Flere av 
målene har en naturlig fortsettelse i årene som kommer. Alle mål har vært godt forankret hos  
DG `er og alle fagområdene, som igjen har formidlet dette til sine distrikter og klubber.  

Det er en svikt på ca. kr. 184.000 i medlemskontingenter på grunn av reduksjon i 
medlemsmassen. Reduksjon i medlemskontingentene har de siste årene blitt kompensert ved 
hjelp av effektivisering i driften og god håndtering av spesielt møte- og reiseutgifter. Vi har nå 
kommet til et punkt der slik kompensering ikke lenger nytter. For framtiden vil ytterligere 
reduksjon i antall medlemmer, eller økte kostnader måtte medføre økte kontingenter. 



Egenkapitalen er på 3,5 mill kroner eller 24,5 % noe som ansees som tilfredsstillende. Alle 
fonds med unntak av ungdomsfondet, har god beholdning, og det er blitt bevilget mye penger 
til internasjonale tiltak. Det vil bli gjort særskilte tiltak for å styrke ungdomsfondet i lionsåret 
som kommer. 

Økonomien i LAN og DMV er god. Narkofondet, som i stor grad brukes til å finansiere 
kursene i DMV, er nå på ca. 3,2 mill kroner etter nok en meget vellykket Lions Tulipanaksjon.  

Fornyelse i Lions 
Dette lionsåret ble prosessen ”Fornyelse i Lions” sparket i gang. Årets guvernørråd har brukt 
mange timer i sine møter til å sette fokus på prosessen. I november 2006 ble det avholdt et 
opplæringsmøte på Lionskontoret der to personer fra hvert distrikt fikk opplæring i kreative 
prosesser. I vårhalvåret 2007 har prosessen vært drevet ute i klubbene under ledelse av disse 
personene. Prosessen fortsetter inn i lionsårene som kommer. Fornyelsesprosessen er første 
ledd som skal forberede klubbene på den informasjonskampanjen som er planlagt våren 2008. 

Informasjonskampanjen 
På årets Riksmøte på Hamar ble det vedtatt en ekstra kontingent på kr 100 pr medlem de neste 
to Lionsår. Pengene totalt ca 3 mill kroner inklusive andre budsjettmidler, skal sikre 
finansieringen av en informasjonskampanje som skal gjøre Lions bedre kjent. Prosessen 
startet allerede på Riksmøtet i Tønsberg 2006 der det ble lagt fram forslag til 
informasjonsposters som kunne benyttes. Seks av disse ble valgt og vår kampanje vil bygges 
opp rundt disse.  

Planen er at kampanjen settes i gang våren 2008. 

Lions Røde Fjær 2009 
Da fristen for innsending av forslag til formål gikk ut 1. november 2006 var det registret 10 
innsendte forslag. To av disse ble etter forslagstillernes ønske slått sammen slik at det var 9 
forslag til formål som ble presentert til valg på årets Riksmøte. Det var 117 klubber som 
hadde rangert forslagene innen fristens utløp 1. februar 2007.  

Etter at Riksmøtet hadde vedtatt endringer i reglementet for Lions Røde Fjær kunne 
avstemmingsprosessen gjennomføres i løpet av tre valgomganger. Forslaget fra LC Hurdal om 
et nytt nasjonalt synssenter, Regnbuesenteret ved Blindeforbundets senter i Hurdal, gikk av 
med seieren.  

Våre aktiviteter 
Aktiviteter er fellesbetegnelsen for innsamling av midler og for de tjenester Lions gjør for 
omgivelsene, lokalt, nasjonalt og internasjonalt. Klubbene er kjernen i virksomheten. Disse 
støttes av ledere innenfor fagområder i distriktene og på landsbasis. Fagområdene, som stort 
sett har sammenfallende ledelsesstruktur sentralt og i distriktene, er: 
Internasjonalt arbeid, ungdomsarbeid, arbeid mot narkotika, lederopplæring og 
medlemsutvikling med riksmøtevalgte ledere. PR/informasjon er lagt til lionskontoret, samt til 
medlemsbladet The Lion. IT er lagt til lionskontoret. 

Internasjonalt arbeid 
Leder: MD-IRC Evy Einarsen, LC Porsanger 



Lions Norge har også i år vist at vi er med og støtter katastrofer ute i verden. Heldigvis har det 
siste året vært et relativt rolig år når det gjelder de store katastrofene. I forbindelse med 
urolighetene i Libanon har styret i Katastrofefondet bevilget $ 25 000 til prosjektet 
”Restaurant Norway”, drevet av lions i Libanon. Prosjektet sørget for utdeling av mat til barn. 
(Se egen video lagt ut på våre hjemmesider.) Det ble også bevilget kr 100 000 til 
Salomonøyene etter tsunamien som feide over øyene. Pengene ble gitt via Norges Røde Kors 
siden Lions ikke har klubber i området. Prosjektet Joseph Waz school and girls home på Sri 
Lanka ble også fullfinansiert takket være gjenstående midler etter tsunamikatastrofen.  
Våre lionsklubber har vært påpasselige med å holde vårt katastrofefond oppfylt slik at vi kan 
rykke ut med nødvendig hjelp på kort varsel 

Det er fortsatt stor aktivitet med hensyn til i gangsetting og gjennomføring av miniprosjekter i 
våre prosjektområder i Uganda og etter hvert også i Malawi. Når det gjelder IR-relaterte 
prosjekter på klubb og distriktsnivå gis den beste informasjonen om disse via vårt 
medlemsblad The Lion og ved å lese klubbenes og distriktenes hjemmesider på nettet.  

Lions Aid Norway (LAN) 
Det ble inngått en treårig avtale med NORAD for perioden 2007 til 2009. Dette medfører at 
LAN ikke lenger trenger å sende årlige søknader om støtte til sine prosjekter i Uganda og 
Malawi. Dette vitner om den tillit og aksept som NORAD har til vårt arbeide for å avhjelpe 
nøden i de fattigste deler av verden. 
Nesten 155 klubber har bidratt med til sammen kr 363.300 til fadderordningen i Uganda. Det 
ser ut til at de årlige innbetalingene har stabilisert seg på dette nivået. Antall fadderbarn ligger 
på ca 120. 

Arbeidet med øyeavdelingen i Mzuzu er i rute og er planlagt åpnet i løpet av høsten 2007.  
I våre prosjekter i Uganda har vi nå startet nedtrappingsfasen. Etter planen skal denne være 
avsluttet i 2010, men vi må hele tiden passe på at nedtrappingen ikke går ut over det 
servicetilbudet som tilbys. For mer informasjon henvises til egen årsberetning for LAN, 
informasjon i The Lion og våre nettsider. 

Campaign SightFirst II (CSF II) 
I løpet av siste Lionsår ble endelig vårt Malawiprosjekt godkjent som Campaign SightFirst II 
prosjekt av prosjektledelsen i USA. I den sammenhengen må jeg få rette en spesiell takk til 
vår tidligere internasjonale direktør Jan Holtet som gjennom sitt arbeide klarte å få 
gjennomslag for vår tenkning og argumentasjon i saken. 

Til sammen 465 klubber har i løpet av lionsåret bidratt med kr 5,2 millioner til CSF II slik at 
akkumulert innbetaling nå er på 6,3 mill. Målet for kampanjen er fortsatt kr 14,6 millioner 
innen 30.06.2008. Jeg vil benytte anledningen til å minne alle våre medlemmer om bruken av 
givertelefonen ”Gi synet i gave”, tlf nr 820 44 014. Hvis alle våre medlemmer ringer dette 
nummeret to ganger i løpet av prosjektperioden vil vi til sammen få inn 4,3 millioner kroner 
til kampanjen. Kanskje har du venner og familie som også kunne tenke seg å støtte kampanjen 
gjennom givertelefonen? 

Prosjekttur for IRCer 
I løpet av lionsåret har syv av distriktenes IRCer vært med til våre prosjekter i Uganda. Turen 
har kommet i stand gjennom et spleiselag mellom LAN, distriktene og Lions Norge.  



Ungdomsprosjekt i Uganda 
Det er blitt gjennomført et prøveprosjekt ved å sende 5 ungdommer til Uganda sommeren 
2007. LC Bergen/Student har sammen med LAN og lions i Uganda sørget for deltakere og 
innhold i prosjektet. Pilotprosjektet vil bli evaluert av det nye guvernørrådet. 

Nordisk Samarbeidsråd (NSR) 
Vårt NSR-prosjekt i Minsk i Hvite-Russland ble ytterligere forsinket dette lionsåret. Saken 
har vært oppe til gjennomgang ved alle felles nordiske møter siste lionsåret. Det har ikke vært 
til å unngå at alle disse forsinkelsene har ført til at de andre nordiske lionslandene har stilt 
spørsmål til prosjektet. Forsinkelsene har mange årsaker, men en av de viktigste er at det viser 
seg at det tar meget lang tid med de fleste ting i et land hvor det meste reguleres av de sentrale 
myndighetene. Forsinkelsen har medført at prosjektgjennomføring og finansiering har 
kommet i delvis utakt.  
Det er fortsatt betydelig underdekning av sluttfinansieringen av prosjektet slik det i dag 
framstår med godkjente prosjekttegninger.  

Arbeid for og med ungdom 
Leder:  MD-YC Rune Johansen, LC Oslo 
Leder:  MD –NAC Hilde Straumsheim, LC Sykkylven-Sigtuna 

Året 2006/2007 har vel vært et blandet år for YC området. Leo-arbeidet på alle nivåer har 
nærmest vært en katastrofe. Ekte engasjement i denne saken er mangelvare. Hva som kan 
gjøres videre framover for å få fart i dette arbeidet igjen, er uklart. Det må i alle fall tenkes 
helt nytt hvis vi skal lykkes med Leo i årene som kommer. 

Totalt sendte vi sommeren 2007 ut 99 ungdommer, som er en økning på 8 fra 2006. Vi mottok 
124 ungdommer fra 42 nasjoner. Tilbakemeldingene så langt tyder på at leirarrangørene har 
gjort en utmerket innsats.  Arrangørene har også dette året arbeidet hardt med å få nok 
vertsfamilier, men de aller fleste var på plass i god tid før leirene startet. Over ungdoms-
kontoen har vi sponset i alt 5 ungdommer til de norske leirene. 
Åtte ungdommer fra Malaysia deltok på vandreleiren, som ble arrangert i desember 2006 og 
januar 2007 av distriktene A, H og J. Ungdommene hadde et flott opphold i de tre distriktene. 
En stor takk til YEC’er og vertsfamilier for god innsats.  

Mens leirene 2006 ble avsluttet var YE-utvalget godt i gang med planleggingen for sommeren 
2007. Den engelskspråklige brosjyren var klar til Convention i Boston, hvor YEPC 
Christopher Knag deltok og sørget for å skaffe kontakter med oversjøiske leirtilbydere .    

Helsesportsuka for funksjonshemmede i Tana ble arrangert for 26. gang i perioden 6/8 – 12/8.   
Beitoleiren ble arrangert for 35. gang i perioden 1/7 - 15/7. 29 deltagere fra 9 ulike nasjoner 
hadde to fine uker på Grønolen Fjellgård. 35 års jubileet ble markert med jubileumsmiddag 
lørdag 7. juli der deltakere, ledsagere, staff og inviterte gjester hadde en meget hyggelig kveld 
sammen. Det er fortsatt behov for at klubbene holder fokus på finansieringen av disse leirene. 
Slik det er i dag går det økonomiske så vidt kant i kant, men det er dessverre ikke rom for 
store utskiftinger av nødvendig utstyr til leirene. 

Lions ungdomspris ble delt ut for fjerde gang under Riksmøtet på Hamar. Årets prisvinnere 
var ”Prosjektgruppen for Abrahams barn”. Kandidaten var foreslått av LC Ringsaker.   



Det var distrikt 104 H og Grav skole på Jar som stakk av med seieren i årets 
tegnekonkurranse for fred. Syv distrikter deltok i årets konkurranse. Etter mange år som leder 
av denne aktiviteten har Kjell Steinar Aasheim bedt om avløsning. En stor takk til han for 
innsatsen. 

Elleve ungdommer fra Norge har deltatt i Orkester Norden denne sommeren. Orkesteret har 
turnert i blant annet Norge med konserter i Kongsvinger og Stavanger. Norsk deltager under 
musikkonkurransen under EF nådde ikke helt opp denne gangen, men høstet gode erfaringer 
gjennom sin deltakelse. Lionsklubbene har bidratt med stipend til de fleste av ungdommene.  

Leorådet har blitt ledet av Helene Thyregod Aspelund, Leo Club Oslo Torshov. Ved årets slutt 
består organisasjonen av tre klubber: Bergen Vest, Rustad og Torshov.   Adventlysaksjonen 
innbrakte ca. kr 50.000,-. Pengene er bestemt brukt til Lions NSR-prosjekt i Minsk.  

Narkofondet 
Samlede utbetalinger fra narkofondet var ca. 1,5 mill. Hoveddelen av dette er for kurs i 
stiftelsen ”Det er mitt valg”. Av andre store utbetalinger, bør nevnes Lions Tulipanpris på kr. 
50.000,- + omkostninger. Verdig prisvinner var Helge Gudmundsen for hans innsats som 
trener for fotballaget Flatåsen Lions i Trondheim. Resultat etter årets tulipanaksjon vil være at 
fondets beholdning pr. 30.06.07 vil ligge på ca. kr. 3,2 mill. Dette sikrer en god økonomi i 
2007/2008. 

Det er mitt valg. 
For regnskapsåret 2006 gikk stiftelsen med et overskudd på ca kr.220 000 dette takket være 
økt salg av kurs og bøker samt lavere personalkostnader. Sosial- og Helsedirektoratet har 
bevilget kr. 2,175 mill i tilskudd for året 2007 til arbeidet ved høgskolene, utvikling av nye 
programmer, evaluering og opplæring m.m. Dette sikrer en fortsatt god økonomi i 2007. Vi vil 
imidlertid peke på kommentaren fra SHD som sier at det vil ikke bli bevilget penger som 
tilskudd til høgskolekurs i årene som kommer. Bortfallet på ca 0,5 mill. vil måtte bli 
kompensert på annen måte i budsjettet for at det skal gå i balanse. 

For øvrig henvises til egen årsmelding for stiftelsen ”Det er mitt valg”.  

Medlemsutvikling 
Leder: MD-MEC Knut Erik Wollan, LC Narvik 
Ved utgangen av lionsåret hadde vi 12.953 medlemmer, en nedgang på 332. Det er fortsatt et 
forsvinnende lite antall av disse som blir registrert som transfer.  
Det er stiftet en ny klubb, mens fem klubber er lagt ned. I tillegg er det varslet om ytterligere 
sju klubbnedleggelser. Det jobbes aktivt i alle distrikter med å starte nye klubber og 
klubbfilialer uten at en kan si at en lykkes særlig godt. Det er startet to nye klubbfilialer i 
løpet av lionsåret.  

Distriktene A, B, D, H og K er under grensen på 1250 medlemmer ved årets slutt. Distrikt F 
ligger også helt på grensen, men ble i år reddet av at en ny klubb ble stiftet i distriktet. 
Kvinneandelen er sakte økende, men det er fortsatt langt fram til en naturlig fordeling av 
menn og kvinner i vår organisasjon.  

Det settes stor lit til fornyelsesprosessen og den kommende informasjonskampanjen når det 
gjelder rekrutteringsarbeidet framover. Men som alltid er det opp til det enkelte klubbmedlem 



å ta ansvaret for at rekrutteringen skal lykkes. Fokus på medlemsverving og 
medlemsutvikling må derfor holdes framover. 

Lederopplæring 
Leder: MD-LDC Finn Erling Haug, LC Birkenes 
Det er arbeidet med videreutvikling av kursene for vise soneledere (VSL), og en samordnet 
opplæringskalender for VSL i alle distrikter. Det er utarbeidet egne seminarer for kasserer og 
presidenter.  

VDG-opplæringen ble gjennomført etter fastsatt program og ble avsluttet ved riksmøte på 
Hamar. Det er utarbeidet et forslag til ny opplæringsplan for VDG-ene for det kommende 
lionsåret.  

Møter og representasjon: 
Guvernørrådet har holdt fem ordinære møter samt en telefonkonferanse. Riksmøte 2007 ble 
holdt på Hamar med LC Hamar og LC Storhamar og som teknisk arrangører. I tillegg hadde 
LV Vang ansvaret for ledsagerarrangementene. Det ble et meget vellykket Riksmøte. 
Deltakelsen var forholdsvis bra med 317 delegater fra 192 klubber.  

Norge var representert under Convention i Boston, Europa Forum i Bournmouth, NSR i 
Reykjavik og ved Riksmøtene i de andre nordiske landene. Guvernørrådsleder (GRL) var 
også representert ved CC-møtet i København. Assisterende guvernørrådsleder representerte 
ved 30 års jubileet for Valnesfjord. GRL representerte på 35 års jubileet for Beitoleiren.  

Administrasjonen:  
Administrasjonen har bestått av generalsekretær Egil Moe-Helgesen, økonomikonsulent 
Solveig Selle Gran og informasjonskonsulent/redaktør Vibeke Aasland. I tillegg har Otto 
Brødholt vært engasjert som rådgiver på timebasis. Pr. 30.06.2007 utgjorde denne 
bemanningen ca. 3,5 årsverk.  

Medlemsbladet The Lion kom ut med seks nummer. Bladet har fått mye positiv omtale etter 
overgang til ny layout og trykkvalitet. I løpet av lionsåret ble det byttet trykkeriforbindelse. 
Jon Sigurd Vangsøy er fortsatt engasjert til salg av annonser. 

Sluttkommentarer: 
Styret mener at forutsetningen for fortsatt drift er til stede, og årsregnskapet for 2006/2007 er 
satt opp under denne forutsetning. Det indre miljø er tilfredsstillende, og sykefraværet har 
vært innenfor det normale. Det har ikke vært skader eller ulykker på arbeidsplassen. Lions 
Norge driver ikke virksomhet som forurenser det ytre miljø. Over 50% av våre ansatte er 
kvinner.  

Resultatregnskap (drift) er avsluttet med et overskudd på kr. 523.668.- som foreslås tilført 
egenkapitalen. Aktivitetsregnskapet er gjort opp med et overskudd på kr. 860.007.- Vi mener 
at vedlagte balanse, resultatregnskap og aktivitetsregnskap med tilhørende noter viser et 
rettvisende bilde av organisasjonens stilling pr. 30.06.2007 og av driften i regnskapsåret 
avsluttet samme dato. 

Oslo, 17 november 2007. 



Helge Toftner  Ole Fjeldtvedt      Arild J. Dahle            Martha Kalland 
Guvernørrådsleder       Assisterende  
                                 Guvernørrådsleder 

Kari Øvstedal  Atle Lerøy     Bjørn Lian      Alexander Grønvold 

Sigmund Kjos  Hans O. Reykdal      Asbjørn Reidar Hollund    Knut Jørgen Carlsen 

Bjørn Sætrom       Egil Moe-Helgesen 
Guvernørrådsleder 2006/2007      Generalsekretær



RESULTATREGNSKAP PR. 30.06.2007
Noter Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2006 - 2007 2005 - 2006 2006 - 2007 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 1 5 179 732 5 332 427 5 364 000 −184 268
Tilskudd The Lion, annonser 533 067 588 435 627 599 −94 532
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 224 908 326 224 348 000 −123 092
Andre inntekter 2 276 940 268 681 255 000 21 940
SUM INNTEKTER 6 214 647 6 515 767 6 594 599 −379 952
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon 157 158 146 212 160 800 3 642
Lions ulykkesforsikring 150 921 143 325 145 000 −5 921
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 178 645 283 984 278 000 99 355
SUM PROD. KOSTNADER 486 724 573 521 583 800 97 076
NETTO DRIFTSINNTEKTER 5 727 923 5 942 246 6 010 799 −282 876

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 3 1 693 703 1 551 291 1 581 591 −112 112
Lokalkostnader 212 683 262 841 228 000 15 317
Revisjon 2 66 250 76 375 70 000 3 750
Kontor- og adm.kostn. 555 560 652 681 518 000 −37 560
The Lion - trykk og porto 623 498 676 554 652 000 28 502
Reiser, møter 1 076 656 1 022 842 1 321 425 244 769
Andre driftskostnader 57 815 73 661 75 000 17 185
Reklame, PR 120 563 173 276 200 000 79 437
Prosjekt "organisasjon" 194 650 0 250 000 55 350
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber −45 750 −12 167 0 45 750
Avskrivninger 4 111 870 119 368 131 200 19 330
Overført til distriktene 1 225 000 1 225 000 1 225 000 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 5 892 500 5 821 722 6 252 216 359 716

DRIFTSRESULTAT −164 577 120 524 −241 417 76 840
Refusjon merverdiavgift 10 579 087 500 502 250 000 329 087
Finansresultat 109 158 44 208 20 000 89 158
RESULTAT 523 668 665 234 28 583 495 085

RESULTATREGNSKAP 31.3.07 - 30.06.07
Noter Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2006 - 2007 2005 - 2006 2006 - 2007 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent −200 3 321 0 −200
Tilskudd The Lion, annonser 130 690 178 301 160 649 −29 959
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 25 898 30 095 30 000 −4 102
Andre inntekter 175 984 208 324 192 000 −16 016
SUM INNTEKTER 332 373 420 041 382 649 −50 276
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon 157 158 71 212 160 800 3 642
Lions ulykkesforsikring 0 0 0 0
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 30 389 1 230 17 500 −12 889
SUM PROD. KOSTNADER 187 547 72 442 178 300 −9 247
NETTO DRIFTSINNTEKTER 144 826 347 599 204 349 −59 523

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 275 849 337 247 292 984 17 135
Lokalkostnader 23 333 106 059 57 000 33 667
Revisjon 0 38 875 20 000 20 000
Kontor- og adm.kostn. 169 982 223 219 167 250 −2 732
The Lion - trykk og porto 112 379 201 110 108 667 −3 712
Reiser, møter 245 014 167 321 300 417 55 403
Andre driftskostnader 40 463 54 646 48 750 8 287
Reklame, PR 37 063 161 251 50 000 12 937
Prosjekt "organisasjon" 117 837 0 140 000 22 164
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber −7 688 34 968 0 7 688
Avskrivninger 26 939 23 770 32 800 5 861
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Overført til distriktene 250 000 250 000 250 000 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 1 291 171 1 598 466 1 467 868 176 697

DRIFTSRESULTAT −1 146 344 −1 250 867 −1 263 519 117 175
Netto effekt ref. moms og mulig krav om momsbetaling 579 087 500 502 250 000 329 087
Finansresultat 29 330 27 609 0 29 330
RESULTAT −537 927 −722 756 −1 013 519 475 592
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18.10.2007

Oppf. Grad
i %

96,6
84,9
64,6

108,6
94,2

97,7
104,1

64,3
83,4
95,3

107,1
93,3
94,6

107,3
95,6
81,5
77,1
60,3
77,9

85,3
100,0

94,2

68,2

545,8
1832,1

18.10.2007

Oppf. Grad
i %

81,4
86,3
91,7
86,9

97,7

173,6
105,2

70,9

94,2
40,9

0,0
101,6
103,4

81,6
83,0
74,1
84,2

82,1
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Lions Clubs Int. MD 104

Balanse pr. 30.06.2007 18.10.2007

Note 6/30/07 6/30/06
Eiendeler

Sum anleggsmidler 4 64 456 176 326

Varelager YE 0 13 053

Kortsiktige fordringer 5 914 849 1 153 106
Forskuddsbetalte kostnader 545 988 700 450
Opptjente, ikke forfalte inntekter 6 1 022 536 1 014 731
Sum fordringer 2 483 374 2 868 286

Likvider 7 11 738 010 10 481 176

Sum omløpsmidler 14 221 384 13 362 516

Sum eiendeler 14 285 840 13 538 842

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.07 2 985 284 2 320 049
Årets resultat 523 668 665 235
Opptjent egenkapital 30.06 3 508 951 2 985 284

Avsetninger  
Sum avsetninger 8 723 300 716 971

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 258 035 912 527
Mellomregning med aktivitetsregnskapet 9 8 372 443 7 512 436
Conventionlotteriet 390 183 517 240
Skyldige offentlige avgifter 704 222 724 265
Påløpte, ikke forfalte utgifter 11 328 706 170 119
Sum kortsiktig gjeld 10 053 589 9 836 587

Sum egenkapital og gjeld 14 285 840 13 538 842

Helge Toftner                      Ole Fjeldtvedt Arild J. Dahle Martha Kalland
Guvernørrådsleder                Assisterende
                                        guvernørrådsleder

Kari Øvstedal                       Atle Lerøy Bjørn Lian Alexander Grønvold

Sigmund Kjos                   Hans O. Reykdal Asbjørn R. Hollund Knut Jørgen Carlsen

Bjørn Sætrom Egil Moe-Helgesen
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Aktivitetsregnskapet
Note     Narkotikabekjempelse Note     Annet ungdomsarbeide Note     Katastrofeberedskapen

2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006
Beholdning 1.7 2 496 881 577 702 187 365 488 441 3 011 423 3 420 233
Innbetalt 4 035 123 4 027 759 2 1 782 903 1 458 498 1 101 025 2 656 400
Til tiltak i Norge 1 1 469 238 313 400 88 228 147 174 0 8 000
Til internasjonale tiltak 4 620 775 513 415 5 379 645 3 033 616
Kjøpskostnader, frakt etc. 1 687 816 1 677 802 1 036 582 1 070 300
Admin. og markedsføring 193 340 117 378 52 522 28 684 5 12 340 23 594
Årets resultat 684 728 1 919 179 −15 205 −301 076 709 040 −408 810
Ekstraordinære poster 0 0
Beholdning 30.6 2 3 181 609 2 496 881 172 160 187 365 2 3 720 464 3 011 423

                  Lion Mints                  Lions Lys                        LCIF
2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006

Beholdning 1.7 1 212 158 1 122 821 319 932 329 489 10 711 516 572
Innbetalt 290 637 301 855 8 777 5 443 293 510 294 139
Til tiltak i Norge 195 500 60 000 15 000
Til internasjonale tiltak 1 864 439 212 518 0 800 000
Admin. og markedsføring
Årets resultat −769 302 89 337 −51 223 −9 557 293 510 −505 861
Ekstraordinære poster
Beholdning 30.6 2 442 856 1 212 158 268 709 319 932 304 221 10 711

Diverse andre CSFII   SUM ALLE AKTIVITETER
2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006

Beholdning 1.7 236 749 193 478 37 217 7 512 436 6 648 736
Innbetalt 168 673 163 243 5 215 913 1 050 205 12 896 562 9 957 541
Til tiltak i Norge 10 000 16 000 0 0 1 822 967 499 574
Til internasjonale tiltak 3 125 190 102 310 5 220 000 1 012 988 7 210 049 5 674 847
Kjøpskostnader, frakt etc. 0 612 8 112 0 2 732 511 2 748 714
Admin. og markedsføring 0 1 050 12 827 0 271 028 170 706
Årets resultat 33 483 43 271 −25 025 37 217 860 007 863 700
Ekstraordinære poster 0 0 0 0
Beholdning 30.6 270 232 236 749 12 192 37 217 8 372 443 7 512 436

NOTER TIL AKTIVITETSREGNSKAPET 2006/2007 2005/2006
Note 1 Derav tulipanaksjonen

Brutto inntekt 3 983 949 3 935 448 Helge Toftner                      Ole Fjeldtvedt Arild J. Dahle Martha Kalland
Kjøpskostnader, frakt etc. −1 687 816 −1 625 002 Guvernørrådsleder                Assisterende
Admin. og markedsføring −162 838 −162 178 guvernørrådsleder
Netto resultat tulipanaksjonen 2 133 294 2 148 268

Note 2 Bevilget, ikke utbetalt Kari Øvstedal                       Atle Lerøy Bjørn Lian Alexander Grønvold

Narkofondet 7 500 59 796
Katastrofeberedskapen 518 960 654 020
Mintfondet 0 345 000 Sigmund Kjos                  Hans O. Reykdal Asbjørn R. Hollund Knut J. Carlsen

Note 3 Diverse andre aktiviteter

Til fellesnordiske prosjekter 125 190 102 310 Bjørn Sætrom Egil Moe-Helgesen
Guvernørrådsleder Generalsekretær

Note 4 Annet ungdomsarbeide 2006/2007
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Derav kostnader Beitoleiren 519 985 473 205

Note 5 Bevilget fra katastrofeberedskapen

Lions i Libanon 156 925
Oppf.prosjekt SriLanka 12 340
LC Nugegoda Midtown Barnehjem 122 720
Tsunami Salomonøyene (Røde Kors) 100 000
Totalt bervilget i 2006/2007 391 985
Utbetalt 391 985

Totalt bevilget i foregående år var kr 2.347.779.-. Splitten fremgår av forrige
års regnskap. Det ble bevilget til andre prosjekter enn i dette Lionåret.
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Noter til årsregnskapet for 2006/2007

Årsregnskapet er satt opp med langt flere opplysninger enn regnskaps-
lovens oppstillingsplan. Dette ut fra at det har vært en tradisjon i 
vår organisasjon å gi disse opplysningene, og at en foreløpig  regnskaps-
standard for god regnskapsskikk for ideelle organisasjoner gir adgang til å 
presentere regnskapet på en friere måte, men dog slik at det skal tilfredsstille
regnskapslovens generelle opplysningskrav. Den nye regnskapsstandard
vil bli innarbeidet for neste regnskapsår.

Inntektsføring
Alle inntekter fra medlemsavgifter og annen fakturering til Lionsklubbene, 
inntektsføres ved faktureringen. 
Innbetalinger fra klubbene til våre forskjellige aktiviteter, inntektsføres når
beløpet er godskrevet bankkonto.

Kostnadsføring av aktivitetsmidler
Bevilgninger fra våre forskjellige aktivitetsmidler, kostnadsføres
ved utbetaling. Det føres oversikter over beløp som er bevilget, 
men ikke utbetalt.

Klassifisering og vurdering av balanseposter
Omløpsmidler og kortsiktig gjeld omfatter poster som forfaller til betaling 
innen et år. Øvrige poster er klassifisert som anleggsmidler/langsiktig gjeld. 
Omløpsmidler vurderes til laveste av anskaffelseskost og virkelig verdi. 
Kortsiktig gjeld balanseføres til nominelt beløp på etableringstidspunktet.
Anleggsmidler vurderes til anskaffelseskost og avskrives lineært over
driftsmiddelets levetid. 

Varige driftsmidler
Varige driftsmidler balanseføres og avskrives over driftsmiddelets
levetid dersom de har en levetid på 3 år eller mer, og har en kostpris på
mer enn kr. 15.000.-.

Fordringer
Fordringer er oppført i balanse til pålydende. Avsetning til mulig tap 
på kr. 45.237.- er ført som reduksjon av fordringene.

Pensjonsforpliktelser
Pr. 30.06.2007 omhandlet pensjonsordningen tre personer.
Premiebeløpet er kostnadsført i sin helhet. 
Pensjonsordningen tilfredsstiller den nye tjenestepensjonsordningen.

Note 1 Kontingenter
2006/2007

Medlemskontingent   4 871 653 
Riksmøteadministrasjon   157 158 
Lions ulykkesforsikring   150 921 
Sum innbetalt som kontingent   5 179 732 

Note 2. Andre inntekter
2006/2007

Administrasjon Helse og Rehabilitering   -   
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Administrasjon tulipanaksjonen   156 474 
Regnskapsføring LAN og DMV   85 000 
Annet   35 466 
Sum andre inntekter   276 940 

Note 3. Personalkostnader, revisjon
2006/2007

Lønn og feriepenger   1 385 476 
Arbeidsgiveravgift   207 420 
Pensjonskostnader   85 360 
Andre ytelser   15 447 
Sum personalkostnader   1 693 703 

Gjennomsnitt antall årsverk (inkl. redaktør) 3,55

Daglig leder
Årslønn daglig leder (90 % stilling)/styre   451 209 
Pensjonskostnader   38 156 
Øvrige ytelser   12 671 
Daglig leders lønn og andre godtgjørelser gjelder kalenderår f.o.m. dette
regnskapsår. Kostnad i forhold til regnskapsår vil ikke avvike vesentlig.

2006/2007
Honorarer revisor   66 250 
Annen bistand   -   
Totalt revisjon   66 250 

Note 4 Anleggsmidler
30.06.2007

Inventar og maskiner 01.07   176 326 
Tilgang   -   
Avskrivninger   (111 870)
Sum anleggsmidler 30.06   64 456 
Avskrivningstid er 3 - 5 år

Note 5. Kortsiktige fordringer
Derav kr. 544.900 ikke innbetalt fra Lionsklubbene 
vedrørende tulipaner og kr 39.400 vedr. ungdomsutveksling

Note 6. Opptjente, ikke forfalte inntekter
30.06.2007

Ref. Oak Brook vedr. The Lion   120 000 
Merverdiavgiftskompensasjon   579 087 
Ikke innbetalt vedr. Lion Mints   115 000 
Påløpne renter   208 449 
Opptjente, ikke forfalte inntekter   1 022 536 

Note 7 Likvider er tilhørende
30.06.2007

Aktivitetskonto   7 788 143 
Conventionlotteriet   -   
Garanti husleie   126 488 
Skattetrekkskonto   93 126 
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Driftskonti   3 730 253 
Sum likviditer   11 738 010 

Note 8 Avsetninger
Endring: 30.06.2007
Avsetning ved årets begynnelse   716 971 
Fjorårets overføring red. på fordringer   71 607 
Tilført for fremtidige Riksmøter   157 158 
Anvendt til Riksmøte   (195 000)
Mottatt overskudd fra Riksmøtearrangement   44 171 
Endring avsetning tap på fordringer - driftsregnskapet   (45 750)
Endring avsetning tap på fordringer - aktivitetsregnskapet   19 380 
Overført som reduksjon på fordringer   (45 237)
Avsetning ved årets slutt   723 300 

Avsetningen består av:
Avsetning merverdiavgift   419 574 
Avsetning tap på fordringer   45 237 
Fremtidige riksmøter   303 726 
Tap på fordringer overført fordringer   (45 237)

  723 300 

Note 9. Aktivitetskonto
30.06.2007

Mellomregning med aktivitetsregnskapet   8 372 443 
Fakturert, ikke innbetalt   (584 300)
Likviditet tilhørende aktivitetsregnskapet (se note 7)   7 788 143 

Note 10. Refusjon merverdiavgift
2006/2007

Refusjon moms etter innføring av tjenestemoms   579 087 

Note 11. Påløpne, ikke forfalte utgifter 30.06.2007
Skyldige feriepenger   65 260 
Distriktskontingent fakturert, ikke innbetalt   4 165 
Øvrige avsetninger   259 281 
Sum påløpne, ikke forfalte utgifter   328 706 
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2005/2006
  5 042 890 
  146 212 
  143 325 
  5 332 427 

2005/2006
  9 500 
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  161 640 
  92 500 
  5 041 
  268 681 

2005/2006
  1 325 301 
  171 383 
  14 630 
  39 978 
  1 551 291 

3,35

Styre
  -   
  -   
  -   

2005/2006
  62 500 
  13 875 
  76 375 

30.06.2006
  265 557 
  30 138 
  (119 368)
  176 326 

30.06.2006
  127 671 
  500 502 
  281 219 
  105 339 
  1 014 731 

30.06.2006
  6 616 566 
  53 221 
  124 092 
  84 482 

5



  3 602 815 
  10 481 176 

30.06.2006
  804 096 
  -   
  146 212 
  (146 212)
  36 649 
  (12 167)
  (40 000)
  (71 607)
  716 971 

  419 574 
  71 607 
  297 397 
  (71 607)
  716 971 

30.06.2006
  7 512 436 
  (895 870)
  6 616 566 

2005/2006
  500 502 

30.06.2006
  80 315 
  19 865 
  69 939 
  170 119 

6



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se rapport fra MD-LDC Finn E. Haug nedenfor  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I rapporten tar MD-LDC Finn Haug opp bl.a.: 

1. VDG brevkursene videreutvikles. Før novembermøtet skal alle ha slutført brev 5. 
2. Fagsjefene er bedt om å kvalitetssikre info innefor sitt fagområde 
3. En første korrigering av opplæringsmateriellet for klubbene vil bli gjort i november 07 
4. LCI opplegget med elect-brev er gjort obligatorisk 
5. Brever til DG, VDG og LDC fra MD-LDC har gitt liten respons. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Det er viktig at alt vårt opplæringsmateriell blir ferdig til ny opplæring starter i 2008. Derfor 
anmodes det på det sterkeste at forespørsler blir besvart og innen fastsatt tidsfrist. 
Statusrapporten godkjennes. 
VEDTAK: 

GUVERNØRRÅDET 

STATUSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET - LIONSÅRET 2007 – 2008  
(sist revidert 17. Oktober 2007) 
       

Sak: RAPPORT LEDERUTVIKLING B

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.20 – 2007/08

Saksbehandler: Finn E. Haug/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 

Hovedmål Aktivitet Ansv. Status



1. 
DISTR.TV- 
OPPL. : 
* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
på alle nivåer i 
LIONS Norge 

Videreutvikle VDG- 
brevkursene, forsterke fokus 
på klubbenes behov og 
endringer. 

Videreutvikle og samordne 
alle undervisningsområder på 
distrikts og klubbnivå.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og LDCene 

Det norske brevkurset er 
omarbeidet til ett seminar over to 
dager, som VDG møte nr 2 i 
november 2007. VDG har pr dato 
gjennomført brev 4 og vil også ha 
sluttført brev 5 før seminaret i 
november  
Det er under utarbeidelse ett nytt 
opplæringsprogram i tre nivåer for 
Lions Norge 
Det oppfordres til at alle Fagsjefer 
sjekker sine fagområder for 
oppdatering av sine program

2. 
KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, videreutvikle og 
fornye eksisterende materiell. 
Versjoner for nettselvstudium, 
PC-basert opplæring, og for 
lysark/videokanon. 

Uendret opplæring vår 06 – 
GR-komite lager ny kontoplan 
og regnskapsprogram i år. Nytt 
opplæringsmateriell klart til 
bruk vår 07. Versjoner for 
nettselv-studium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Komplettere infomateriellet 
der det trengs. (Opplæring av 
og informasjon til 
presidentene om hvordan et 
godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene. 

MD-LDC 

MD-LDC 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

All opplæring av tillitsvalgte på 
klubbnivå er lagt under samme 
paraply i nivå 1 av en 
utdanningsplan over 3 nivåer. 
En første korrigering av dette 
opplegg og innhold vil bli utført i 
november 2007.  



3. 
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges opp 
med kontakt mot nordiske 
MD-LDCer og ID.

MD-LDC/ 
AGRL

LCI opplegget med DG- elect brev 
kurs er gjort obligatorisk og den 
enkelte VDG skal besvare dette før 
avreise til Convention. Dette er 
innført fra 2007.  

Det er utviklet ett kurs over 4 brev 
og ett LCI learning institute som 
skal følges opp av den enkelte 
VDG 

Det vil bli ett samspill med MD-
LDC og VDG’er 

Mulig møte blant MD- LDC’er i 
Danmark senere i Lionsåret? 

4. 
STRATEGI 
-PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Fornyelsesprosessen 
Informasjonskampanjen 

MD-LDC/ Følger planen - OK 



5. 
KONTAKT 
OG 
RAPPORTE
RING FRA 
DISTRIKTS 
LDC’er 

Den 11. Oktober 07 ble 
følgende spørsmål sendt 
ut til distriktenes LDC’er 
for besvarelse  

Hvor mange har møtt 
tilopplæring i høst og 
siden01. Juli i år? 
  
Har du gitt opplæring til  
soneledere? 

    
 Har du gitt opplæring til 
klubb K’er? 

 Hvordan er det med 
kasserere og sekretærer, 
har de fått opplæring? 
 Hvordan er 
fornyelseskampanjen 
mottatt i klubbene? 

      
Informasjonskampanjen 
kommer med info 
materiell. Er klubbene 
orientert om hvordan de 
skal få tak i dette? 

Vi snakket om redigering av 
Biblioteket og 
kunnskapsbanken på LDC 
møtet. Er det innspill som 
du mener må med så er 
tiden der nå til å fremme 
forslag. 

Har du Powerpoint 
presentasjoner som du 
mener bør med? 

Har du meningsutveksling 
med de andre fagsjefene i 
distriktet slik at den 
faglige progresjonen kan 
videreutvikles? 

List tre saker som du 
mener bør settes spesielt 
på dagsorden innen ditt 
fagfelt og distrikt. 

MD-LDC 
og 
Distriktene
s LDC

Det var kun 3 av distriktene som 
sendte tilbakemelding. 

Distriktene som har svart forteller 
om god opplæring på de fleste 
nivåer og med godt fremmøte fra 
klubbene. 

G distriktet kjører eget brev kurs 
for ASL. Meget bra 

Det rapporteres at klubbene har tatt 
i mot opplegg for 
fornyelseskampanjen og 
informasjonskampanjen på en 
positiv måte men at det gjenstår en 
god del før klubbene har kjørt sine 
interne opplegg 

Samarbeidet mellom de respektive 
fagområder synes å fungere godt 

Om jeg skal komme med ett lite 
hjertesukk så er en svarprosent på 
30 % langt under det som var 
forventet. 

Det vil bli lagt opp til faste 
rapporteringsrutiner i neste lions år 
etter gjenomgang på Fagsjefstreffet 
i juni 08.



6. 
OPPLÆRIN
G AV 
KLUBBENES 
K’er

Følgende ble sendt ut til 
alle distriktenes VDG’r og 
DG’er samt LDC’er den 
30. September 07: 

Dersom vi skulle gi 
klubbenes K’er over hele 
landet en generell og lik 
utdanning, hva er det da vi 
må ta tak i? 
Jeg vil meget gjerne at dere 
benytter litt tid og gjerne 
samtaler med de øvrige 
fagsjefer på distriktet for å 
komme frem til en felles 
holdning slik at vi kan gi 
våre klubb K’er påfyll til å 
utøve sin funksjon på en 
enda bedre måte.  
Kanskje vi skal lage en PP 
eller ett seminar eller ett 
brevkurs eller?.....som kan 
foredras  under opplæringen 
som vi alle må gjennom ved 
mottak av valg slik som 
kasserer, sekretær eller 
President for en saks skyld.  
Kan vi pålegge 
Presidentene det ansvar som 
ligger der i at han/hun skal 
gi opplæring til sine 
klubbmedlemmer eller er 
dette en sak for soneleder 
med støtte av distriktenes 
fagsjefer?  
Noen distrikt er kanskje 
fornøyd og har eget opplegg 
for klubb K’er? Dersom det 
er tilfelle kan dette distrikt 
kanskje dele med seg av de 
program som der er 
utviklet. 
Det hviler ett ansvar på oss 
alle til å gi av vår kunnskap 
og derigjennom også gi 
styrke til ett bedre og mer 
aktivt Lions til det beste for 

MD-LDC 
og Ledere 
på 
Distrikts 
nivå

Det var kun  tre (3) DG’er som 
har tatt seg tid til å komme med 
innspill på dette området. 

Det er ikke nok til å danne seg en 
mening om hvordan vi skal klare å 
trekke Klubb K’er mer med i 
kunnskaps løftet i Lions Norge. 

Slik det ser ut nå vil det være  
mest nyttig at klubber med sine 
tillitsvalgte konsentrerer seg om 
fornyelses prosessen og 
informasjonskampanjen fremfor å 
starte en undervisningsrunde i 
tillegg. 

Jeg vil derfor komme tilbake til ett 
opplegg for dette på Fagsjefstreffet 
i juni 08. 

Inntil da må alle ledere på hvert sitt 
nivå ta det ansvar det er å holde 
sine tillitsvalgte oppdatert på alvor.  

Fagpersonell på MD og Distrikt må 
ta ansvar for kontakt og 
oppdatering/opplæring



7. 
FAG- 
SJEFMØTE 

LDC- fagsjefsmøte 
(MD-FAGSJEFSMØTE i 
møte med distriktenes 
fagsjefer) 

Alle 
fagsjefer 
m/fl

Det er bestemt at vi skal kjøre 
fagsjefsmøte for alle fagsjefer 
samlet over to dager i juni 2008.  

Kompetansehevning og sosialt 
samvær er satt på dagsorden 

Deler av dette treffet skal benyttes 
til ajourhold av 
utdanningsprogrammer og faglig 
påfyll for MD fagsjefer 

Jeg vil foreslå at innhold og tema 
for dette møtet blir satt på 
dagsorden på GRM i februar og 
verifisert før Riksmøtets GRM

8. 
LIONS 
PROGRAM  
FOR 
LEDER-
UTVIK-
LING 

Lions program for 
lederutvikling: 
Samle inn, kvalitetssikre, 
supplere / fornye, lage oversikt 
og komplettere informasjon 
der det er behov 
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
adm/ 
(+komite?)

Følger planen – OK 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se rapporten nedenfor  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det er utarbeidet en rapport av MD-MEC Knut Eirik Wollan som bl.a. tar for seg: 

1. Medlemstallet pr. 30.09.07 er på 12.860, en nedgang på 93 fra lionsårets begynnelse. 
Det er indikasjoner på at utviklingen er forsterket i løpet av oktober 

2. Inn- og utmeldinger varierer mye fra distrikt til distrikt – se egen tabell 
3. De fleste får ut etter eget ønske. Av erfaring vet vi at en stor del av disse går ut fordi 

møter og aktiviteter ikke engasjerer. 
4. Knut påpeker behovet for klarere ansvarsforhold i medlemsrekrutteringen. 
5. Det arbeides bra i mange områder for å etablere enten klubber eller klubbfilialer 
6. En rekke klubber skal nedlegges. Men det går for sent!!. Her må DG/MEC ta et 

ansvar. Husk at ”taksameteret” løper inntil klubben er formelt strøket i Oak Brook. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

RAPPORT  ME 30.9.2007 

Perioden har vært preget av fornyelsesprosesser. Ca 70 % av klubbene har startet prosessen og 
av disse er ca 60 % i gang med tiltak. Det settes inn ekstra ressurser i enkelte distrikt for å få 
større trykk i prosessen. Hva tiltakene som iverksettes består av kjenner jeg ikke til, men 
samtaler med noen klubber bekrefter at økt fokus på gode møter og samhold har første 
prioritet. Det som er positivt er at klubbene nå prioriterer denne oppgaven og at klubbanalyse 

Sak: RAPPORT MEDLEMSUTVIKLING B

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.21– 2007/08

Saksbehandler: Knut Eirik Wollan/Egil Moe-
Helgesen

Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



i økende grad blir benyttet for å få innformasjon om hva medlemmene ønsker å bruke sin 
fritid til. 
Det som derimot er skuffende er at arbeidsboken i liten grad er tatt i bruk. Ved første øyekast 
kan boken synes komplisert, men den inneholder mye informasjon om aktiviteter som alle 
medlemmer skal kjenne til. Boken anbefales utlevert alle medlemmer selv om klubben ikke 
ser nytten av å fylle ut lokal informasjon. 

Pr. i dag er klubbene ikke klar for informasjonskampanjen, men de tiltak distriktene nå 
iverksetter gir håp om at 80 % av klubbene har startet prosessen og at 90 % av disse har 
gjennomført tiltak innen utgangen av februar 2008. 

Medlemstall 
Tallene pr. 30.9.07.  

Netto tilbakegang er 93 medlemmer. Går en bak tallene er situasjonen mye verre. Jeg har tatt 
ut alle inn- og utmeldte pr. 18.10.07. Det fremgår av oversikten at hele 249 medlemmer er 
utmeldt, mens bare 133 er innmeldt. Den negative utviklingen fortsetter i oktober. Oversikten 
viser at også distrikt F og K er under 1250 medlemmer. Etter det jeg kjenner til har det aldri 
tidligere vært så mange utmeldinger i lionsårets første periode.. 

Inn og utmeldinger pr. distrikt 18. oktober 2007.  

 
30.09.200

7    30.06.2007 Endring Mål totalt

Distrikt Totalt Leo Lioness Netto  2007 - 2008
2007/200
8

       

104 A 1067  1067 1075 -8 1140

104 B 1149  1149 1159 -10 1250

104 C 1362  1362 1369 -7 1469

104 D 1116 4 19 1093 1096 -3 1220

104 E 1477 5  1472 1489 -17 1529

104 F 1256  1256 1277 -21 1307

104 G 1413  1413 1419 -6 1450

104 H 1133 14  1119 1132 -13 1200

104 J 1678  1678 1684 -6 1730

104 K 1251  1251 1253 -2 1278

        

Sum 12902 23 19 12860 12953 -93 13573



 

Av utmeldte pr. 18.10.07. er 80%  ”eget ønske”. Det må tolkes dit hen at de ikke ønsker å 
bruke fritiden sin til lionsarbeid eller at de ikke trives i klubben. Her er vi ved kjernen i 
fornyelseskampanjen. Tiltak som gir interessante møter og aktiviteter medvirker til økt trivsel. 
  

 

Utmelding etter eget ønske kan skjule mange årsaker. I tidligere statistikker fremgår det at det 
er de med under 5 års medlemskap som er hovedtyngden av utmeldinger. Nå ser vi at gruppen 
med over 10 og 20 års medlemskap øker. Dette er noe overraskende. Vi hadde forventet at en 
del eldre medlemmer ville melde seg ut som følge av fornyelsesprosessen i egen klubb. 
Antallet utmeldte med lang ansiennitet sier oss at det haster med fornyelse. Målet er at 
medlemmene blir i klubben og vil anbefale venner medlemskap i egen klubb. 
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Distriktenes organisering av medlemsrekruttering. 
  
4 av 10 distrikt har etablert egne grupper som skal følge opp og støtte arbeidet med å stifte 
nye klubber. I tillegg skal gruppene hjelpe klubber som har lavt medlemstall eller av andre 
årsaker sliter med rekruttering og dårlig klubbmiljø. I de øvrige 6 distrikt har MEC 
hovedansvar, og distriktsråd er pålagt et kollektivt ansvar.  
Jeg mener at kollektivt ansvar ikke er en god løsning. Dersom en person får tildelt et område 
er sjansen for å lykkes større. Det gjelder både klubbutvikling, medlemsvekst og stifting av ny 
klubb. Som ekstra støtte for DG i F, G, H, J og K vil 20K-koordinator Knut Henne Petterson 
bidra ved behov. 

Følgende nye klubber/filialklubber er etablert: 
LC Rørvik filialklubb, Rjukan Fossens Døtre,  

Områder der det arbeides med klubbetablering: 
Byåsen (Trondheim), Klæbu, Grong/Høylandet, Melhus, Støren, Romsdal/Kristiansund, 
Masfjorden, Ølve/Hatlestrand, Fedje, Askøy, Kragerø, Tønsberg, Drammen, Rollag/Nore, 
Uvdal, Halden – Fredrikstad, Alvdal. 

Nedlagte klubber 
LC Steinkjer, Lindås/Alver, Valdres Øvre,  

Klubber som står i fare for å bli nedlagt: 
LC Austråt,  Ålesund/Nørvasund, LC Bømlo, LC Samnanger, LC Porsgrunn Vest, Ytre 
Sandsvær. 
Flere klubber er i ”tenkeboksen”. Distriktet er i dialog for å hjelpe til med å beholde klubbene. 
I noen tilfeller et fortsatt drift ikke mulig og her forsøker en med transfer-løsninger.  

INFORMASJONSKAMPANJEN 
13. oktober var PRC og MEC samlet på Gardermoen for å diskutere kampanjens videre 
fremdrift. De MEC’ene som deltok var godt tilfreds med samlingen og at de fikk bidra med 
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sine erfaringer. Den informasjon og de hjelpemidler klubbene får tilsendt mener de vil sette 
fart i fornyelsesarbeidet og planlegging av informasjonsmøter. Også tiltak for å skape 
oppmerksomhet i lokalsamfunnet vil bli intensivert. 
Bare noen få klubber har startet planlegging av informasjonskampanjen. Møtet var viktig for å 
få avklart kampanjens omfang og økonomiske betingelser for klubb og distrikt. 

Annonsene alene vil ikke gi det store tilfang av medlemmer. Dersom kampanjen skal gi 
resultat i form av nye medlemmer må den lokale klubben skape oppmerksomhet rundt sin 
eksistens. Hva denne oppmerksomheten skal bestå av er opp til den enkelte klubb. Alle 
klubber vil først i november få tilsendt en CD med fyldig informasjon om kampanjen og 
hjelpemidler for profilering og medlemsverving. Annonseringen vil skje i to etapper, en i 
februar/mars og en i april. Kampanjen i februar/mars vil omfatte alle annonser. 
Aprilkampanjen derimot vil i hovedsak omfatte tulipanaksjonen. 

På Lions hjemmeside ligger det flere tips om hvordan informasjonsmøter kan planlegges og 
gjennomføres. Nordstrandsmodellen inneholder også invitasjonsbrev og en kort 
aktivitetsbeskrivelse. Det er på Lions startside opprettet en egen link til stoff som omhandler 
fornyelse i Lions. 

Narvik 21.10.07.  
Knut Eirik Wollan 
MD-MEC 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se rapport fra MD-YC nedenfor  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I rapporten som er utarbeidet av MD-YC Christopher Knag, pekes det bl.a. på: 

1. Det har vært kostnadsoverskridelser på utenlandske leire, særlig som følge av økt bruk 
av camp-fee. I 2007 var beløpet ca. kr. 70.000 som nå kompenseres ved å plusse denne 
avgiften på den oppgitte leirprisen. 

2. Den kollektive reiseforsikringen til kr. 30.000 vurderes, da de aller fleste har 
reiseforsikring privat. 

3. På YE møtet i forkant av EF ble det inngått avtaler med de fleste land i Europa 
sommeren 2008 

4. Det er full enighet i Europa om at man skal jobbe for å få bort camp-fee. 
5. Vår deltager i musikk-konkuransen under EF kom ikke til finalen 
6. Det er full fart i reserveringen av plasser for sommeren 2008 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

          Bergen 21-10-07 
Kvartalsrapport YE  

1. YE utvalget hadde sin årlige samling på Haraldvangen den 16. 
og 17.  juni 2007. 
 
Rapporten fra fagsjefmøtet  ble fremlagt på GRM i september. 

Sak: RAPPORT UNGDOMSARBEID O

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.22 – 2007/08

Saksbehandler: Christopher Knag/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



2. Leir rapporter  
Vi mangler fortsatt noen rapporter for årets leirer.  

Rapportene fra studentene som har vært på leirer i utlandet er bare delvis 
kommet inn. 
YE bevisene vil bli utsendt i nær fremtid 

3. MD YC / YEPC Europa og YEPC Oversjøisk hadde et møte vedr. økonomi.  
På møtet ble det vedtatt at vi istedenfor å heve prisene på leirene i utlandet vil 
Camp Fee, der det kreves, bli tillagt den oppgitte pris. 

I året 2007 hadde vi en utgift til Camp Fee på ca kr. 70.000,-. 
Videre diskuterte vi reiseforsikringen som vi betaler ca kr. 30.000,- for pr. år. 
Vi kommer sannsynligvis til å avslutte den etter neste sommer.  

Med de innsparinger vi her gjør skulle det ikke være fare for at vi igjen kommer i 
minus på leirbudsjettet med utlandet.  

4. Vandreleiren vinter 2007-2008 skal i år gå i Distriktene C.G. og F.  
Det blir i år 9 studenter fra Malaysia og 1 fra Australia. 
Studentene fra Malaysia ankommer Norge den 09-12-07. 
Studenten fra Australia ankommer 21-12-07. 

Studentene skal være i Distrikt C fra 9. til 18. desember og skal videre til  
G fra 18. til 28. desember for så å avslutte i F 28. desember til 8. januar 2008. 

         Søknadene er ankommet og vil bli videresendt til distriktene snarest.  

5. MD-YC og YEPC Europa deltok på YE møtet i forkant av Europa Forum og på  
selve Europa Forum. 
Det ble på YE møtet inngått avtaler med de fleste europeiske land hvor mange 
studenter vi kan sende ut til Europa sommeren 2008. 

          Vedlegg 2:     Fordelingsliste Sommer 2008  

6. Det ble fra vår side lagt stor vekt på prisutviklingen for leirer. Det er i de senere      
år blitt en økning i antall leirer som krever Camp Fee. Dette ble tatt opp av   
MD YC både på YE seminaret på Convention og på YE møtet i forkant av 
Europa Forum.  Flere og flere land krever at det skal betales Fee.  
Det ble enighet om en resolusjon som sier at det skal arbeides for å få fjernet 
Camp Fee og at vi skal holde oss til Board  Policy. 
 
Vi kunne allerede under forhandlingene registrere at det hjelper.  
Italia som har vært ”værstingen”, hadde redusert antallet leirer som krever  
Camp Fee til kun 2 leirer av 17 ! 

7. I musikkonkurransen under Europaforum deltok Andre Hære fra Norge på piano. 



Han var ledsaget av sin far.  
Past MD-YC Rune Johansen var å tilstede under konkurransen. Dessverre kom 
ikke Andre til finalen. 

8. Klubbene er nå i full gang med å reservere plasser for sommer 2008. 

MD YC Christopher Knag.  

  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se rapport nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten som er utarbeidet av MD-NAC Hilde Straumsheim, påpeker bl.a.: 

1. Målsettingen for antall tulipaner er min. 910.000.  
2. Nytt av året er at bestillingsfristen er 15. desember, og at distriktenes NAC’er har 

ansvaret for å få inn og registrere bestillingene. 
3. CD med mye informasjon om NA arbeidet blir sendt til klubbene i løpet av november. 
4. Kr. 100.000 bevilget til årets TV aksjon. Belastet narkofondet 
5. Infobrev sendes nå til alle klubbene. 
6. DG oppfordres fortsatt til å minne om at det er mulig å søke narkofondet om støtte til 

ungdomsarbeide som faller inn under fondets statuetter 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes 

VEDTAK: 

 

Generelle føresetnadar :  

Sak: RAPPORT NARKOTIKAARBEID B

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.23 – 2007/08

Saksbehandler: Hilde Straumsheim/Egil Moe-
Helgesen

Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 

RAPPORT  MD-NAC           
November 2007



- Lions etiske norm 
- Langtidsplan 2007-2010 / Ungdomsarbeid 
- MD sitt policydokument for ungdomsarbeid 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2007-2008: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering av  
undervisningsopplegget ”Det er mitt valg” og  lokalt ungdomsarbeid. 

MÅL 1  Gjennomføre opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 24-26  august 
1 : Opplæring i kurspakken til ”Det er mitt valg”. tulipanaksjonen Instruktør Marit Søsveen / 
dagleg leiar DMV Ivar Tollefsrud  vil delta på årets fagjefskurs på Montebellotunet. 
 2: Legge ide-grunnlaget for en ”verktøypakke” til bruk under tulipanaksjonen.  

 MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
1. Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
 i eit antal på minimum 910.000 tulipanar våren 2007. 
2: Redusere prisen på tulipanar ut til klubb med kr 0,50 (inkl. moms) pr. tulipan, under føresetnad  
    av  auke i tulipanbestillingar .  
3:Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 

MÅL 3 
 Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
 andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  

1: Fagsjefsmøtet gjennomført som planlagt. Distrikt A, E og G var fråverande. Marit Søsveen 
heldt eit inspirerande innlegg om korleis lærerkursa vert gjennomførde. Innlegget la opp til 
mykje aktivitet. 
2: Ide-grunnlaget til verktøypakken for tulipanaksjonen blei lagt. Denne skal sendast ut til  
klubbene på CD saman med presentasjon av DMV. DMV finansierer utsendinga  med midlar  
øyremerka ”opplæring av tillitsvalte ”.

1: Bestillingsfrist sett til 15. desember. Sendt ut brev / informasjon om dette. Brev m.  
    bestillingsinformasjon vert sendt ut til klubbane veke 47.  
2: Grunna uventa auke i pris frå leverandør må prisen stå som før dette året.  
    Bukettane inneheld 8 tulipanar. Dette gjer at klubbane si forteneste vil auke trass same pris 
    pr tulipan. 
3: Bestilling av tulipanar er fordelt på fleire leverandørar. Dette gjer avstand til klubbar  
    kortare, og dermed håper vi at også frakt-kostnadane mindre.



1:Gjennom å gi opplæring  i undervisningsopplegget / foredraget til bruk i distrikt, soner og 
klubbar der distrikta ikkje hadde slik opplæring sist 2006-2007.  
2:Gjennom informasjonskampanjen. 
3:Gjennom kontinuerleg oppsøkjande verksemd retta mot skuleverket.  

MÅL 4 
Støtte og oppmuntre klubbane i gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
1:Gjennom å støtte og følge opp konkrete handlingsplanar /rapportar  frå NAC´ane i distrikta. 
Dette blir også ein del av DG sitt ansvar å følge opp.  
2: Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til 
gjennom Lions Narkofond. 
3:Synleggjere Lions / sette krav om synleggjering på ulike vis der vi går inn med støtte til 
ungdomsaktivitetar. 

MÅL 5 
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / avis /informasjonsbrev. 

Hilde Straumsheim  
MD NAC 

1: Foredraget /perm med CD vert sendt ut til alle klubbar i november. Klubbane vert oppmoda  
   om å ta ein klubbkveld med gjennomgang av dette materiellet. 
2: Informasjonskampanjen  klubbvis så langt. 
3: Delt ut ”Adressebok for skoleverket.” Alle NAC skal syte for lister frå klubbane kva skular  
   dei skal oppsøkje. Klubbane lagar plan for dette.

1: NAC vert oppmoda om å vere konkret i sine planar, slik at MD NAC er best mogleg orientert  
   om aktivitetanei distrikta. 
2: Informasjon om Lions narkofond vert sendt ut til kvar enkelt klubb på info – CD i november. 
3: Bevilga støtte 100.000,- kr til TV-aksjonen. Lions sentralt ba om at dette skulle kome  
   tydeleg fram i TV -   sendinga. 

Orientering til GR og opplæring av VDG i august. 
Gjennomført NAC opplæring 
Sendt NA informasjonsbrev til GR, VDG og til alle klubbar september og oktober 
Sendt info til The Lion



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se rapporten nedenfor  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten som er utarbeidet av MD-IRC Evy Einarsen påpeker bl.a.: 

1. Innbetaling til CSF II pr 30.10.07 er 8,2 mill 
2. Klubber og distrikter oppfordres til å legge inn informasjon (skrytebikk) om sine IR 

prosjekter. 
3. Bevilgninger fra katastrofeberedskapen – se sak 6.12 
4. For å gjøre våre medlemmer bedre kjent med IR prosjektene, oppfordres IRK til å be 

om 5 minutter på klubbmøtene. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes 

VEDTAK: 

RAPPORT IR - OMRÅDE MD 104    FRA  01.07.07 - 01.11.07 

MD IRC Evy Einarsen 

FOKUSMÅL: 

• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  
• Minimum 40%  av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til IR arbeid. 
• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 
• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Sak: STATUSRAPPORT INTERNASJONALT 
ARBEIDE

B

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.24 – 2007/08

Saksbehandler: Evy Einarsen/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Satsingsområde nr. 1 
• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  

Tiltak:  
 Å lage positiv og motiverende informasjon om øyehelseprogrammet. 

Å sikre kontinuitet i innbetalinger fra alle klubber slik at Øyehelsprogrammene kan 
gjennomføres etter oppsatte planer og tidsrammer.  
Klubbene oppfordres i perioden 2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til: 
Campaign Sight First II.  

Vurdering: 
På hjemmesiden til MD Norge er det lagt inn informasjon om CSF II og våre 
koordinatorer gjør en flott innsats. Innsamlet midler pr. 22.10. 07 var  
ca 8.1 mill norske kroner. 

Satsingsområde nr. 2 
• Minimum 40 % av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til  IR-arbeid. 
Tiltak: 
Å oppfordre alle tillitsvalgte på alle nivå til å lage lett tilgjengelig informasjon som 
distribueres ut til alle distrikt og klubber via Lions Norge sin hjemmeside/ distriktenes 
hjemmesider og via e-post/ CD’er. 
Å lage en ”skrytebok” gjeldende for bistand både praktisk og økonomisk for IR-området på 
klubbnivå. 

Vurdering: 
De fleste hjemmesider for distriktene har informasjon om arbeidet som gjøres på IR-området i 
eget distrikt. Det ser også ut som mange tar med stoff fra hjemmesiden til MD Norge. MD 
ICC har sendt ut 2  ”Infobrev ” til distriktenes IRC’er. 
Å lage en ”skrytebok” er det ikke kommet rapporter på at noen klubber har gjort, men den 
informasjonen som er tilgjengelig på de ulike nettsidene viser hvordan Lions arbeider ute i de 
ulike distrikter. I tillegg har alle distrikt laget egne handlingsplaner for IR-omådet. 
Bladet ” The Lion” har også bidratt aktiv med informasjon gjeldene IR. 
Det er mange både store og små prosjekter som krever betydelig innsats økonomisk fra 
distrikt, soner eller fra klubbnivå. 

Satsingsområde nr. 3 
• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 

Tiltak: 



• Å bidra til samhandling på tvers av landegrensene i Norden og sikre flyt av 
informasjon om pågående NSR-prosjekter til alle involverte parter. 

• Å sikre tilgang på økonomiske midler slik at prosjekter kan følge fastsatte tidsplaner. 
• Å drive med aktiv informasjonslik at klubbene ser viktigheten av å være delaktig i 

våre Nordiske samarbeidsprosjekter. 
Vurdering. 
På Europa Forum i Romania var de nordiske IRC’er samlet til møte. Her ble det gitt kort 
informasjon om Minsk og om det nye svenske prosjektet Casa Minunata. Det er behov for å 
gjøre en befaring til Oradea, slik at prosjektet kan kvalitetsikres og informasjon om prosjektet 
kan være tilgjengelig for de nordiske landene. 

Satsingsområde nr. 4 
• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder. 

Tiltak: 
Å etterleve Lions Missons når nød og katastrofer inntreffer. 
Å bestrebe seg på å finne positive partnere for å kunne kanalisere hjelp hurtig. 
Vurdering: 
Det å yte bistand straks når nød inntreffer kan Lions i Norge. Det viser blant annet bistand gitt 
til Uganda. 
Lions Norge har bidratt med økonomisk bistand til følgende områder: 

• Kr. 200.000.- til flomrammede i Uganda. Bistanden er kanalisert gjennom vår 
representant på LAN-kontoret i Uganda og LCD Sorti i Uganda. 

• Kr. 100.000.- er gitt til årets TV-aksjon som er i regi av UNICEF. Det er også positivt 
at mange klubber har deltatt aktiv under årets TV-aksjon, og hvor medlemmer har vært 
bøssebærere. God reklame for Lions i MD Norge når det på rulletekst viste at Lions 
klubber hadde gitt penger. 

Satsingsområde nr. 5 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Tiltak: 
Å benytte enhver mulighet å spre informasjon om IR. 
Å gjøre all informasjon tilgjengelig på Internett og på andre måter. 
Å oppfordre alle klubber til å fast infotid om IR på klubbmøter. 
Vurdering: 
MD IRC har vært på besøk hos LC Lofoten og informert om IR-arbeid. I tillegg arrangerte 
LC Lofoten sitt 35. Eldretreff for 330 mennesker, og MD IRC informerte om Norge sin 
satsning på IR-omådet. For øvrig et utmerket arrangement som er et samarbeid med LC 
Lofoten og LC Lofotor. 
Det foreligger mye brukbart stoff på de ulike hjemmesider. Om klubbene bruker infotid på 
medlemsmøter er det ikke gitt tilbakemeldinger. Dette er noe alle distriktsguvernører bør 
oppfordre og ansvarliggjøre sine IRC’er til å sette på dagsorden på både medlems - og 
sonemøter.  



Lakselv, den 22.oktober 2007 

MD IRC Evy Einarsen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se referatet nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Det vil bli gitt en muntlig orientering om arbeidet med å sikre bærekraft i prosjektene i 
Uganda. Referatet tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE I LAN 31.08.07 O

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.26 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets  vedtak: 



LIONS AID NORWAY 

Møteprotokoll 

Møteart:  Styremøte 
Dato/tid fra-til  31.8.2007 fra kl. 16:00 til kl. 17:40 
Sted:   Lionskontoret    
Tilstede:  Evy Einarsen, Ole Fjeldtvedt. Svein Berntsen 
   Per Jægtvik deltok pr. telefon 
Fra administrasjonen: Egil Moe-Helgesen, Otto Brødholt 

Sak 2007-14 – Protokoll fra møte 22.5.2007 
Godkjent 

Sak 2007-15 – Halvårsrapport 1.1. – 30.6.2007 
Fremlagt administrasjonens rapport inkl. resultatregnskapet for 1. halvår. 
I forbindelse med orientering om fadderbarnordningene, ble det reist spørsmål om hva som 
kan bli konsekvensene dersom den/de ledere hos giverbedrifter og organisasjoner som har gått 
inn i avtaler om støtte, skulle gå ut av vedkommende virksomhet. Det ble konkludert med at 
det inngås formelle avtaler om dette. ADM iverksetter nødvendige tiltak. 

Sak 2007-16 – Tiltak for forbedret bærekraft i Ugandaprosjektet 
Styret sluttet seg til ADM’s vurderinger. ADM får i oppdrag å arbeide videre med saken med 
sikte på å komme til sluttbehandling i løpet av høsten 2007. 

Sak 2007-17 - Eventuelt 
ADM orienterte om avreise og deltakelse i forbindelse med prosjektreise til åpning av 
øyeklinikken og til inspirasjonsreisen høsten 2007. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se regnskapet i sak 3.27.1 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Regnskapet pr. 30.09.07 viser et overskudd på kr. 94.000 mot et budsjett på 37.000. Tredje 
kvartal gikk som budsjettert med underskudd, men kun kr. 37.000 mot budsjettert kr. 77.000.  

Totalt er det en inntektssvikt på ca. kr. 200.000 som kom i 1. halvår. Det største avviket er på 
høgskolekurs, som er nedprioritert på grunn av reduserte tilskudd fra Sosial- og 
helsedirektoratet (SHD). Derimot er salget av bøker økende. Dette gir også store bidrag, da 
produksjonskostnadene er dekket av SHD. 

På grunn av langtidssykdom, er personalkostandene lavere enn budsjett. Men dette har 
medført at den inntekten vi har hatt av at instruktørene har jobbet med ting som dekkes av 
SHD, er nesten bortfalt. Det andre store på kostnadssiden er altså varekost på bøkene som er 
langt lavere enn budsjett.  

Det forventes at vi for året totalt vil ende opp ca. som budsjett – et overskudd på kr. 200.000 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet tas til orientering 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAPET I DMV PR. 
30.09.07

O

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.27 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Stiftelsen Det er mitt valg

RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 30.09.2007

Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2007 2006 2007 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 1 119 000 877 000 1 225 000 (106 000)
Musikalen 5 850 6 650 7 000 (1 150)
Andre inntekter 42 111 5 072 700 41 411 
Salg bøker og brosjyrer 269 502 148 075 165 550 103 952 
Kurs høgskolene 141 100 274 550 380 800 (239 700)
Sum inntekter 1 577 562 1 311 347 1 779 050 (201 488)

Driftskostnader
Personalkostnader 877 916 1 103 541 1 317 202 (439 286)
Reiser/møter 159 989 118 881 191 800 (31 811)
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt (36 300) (279 000) (371 000) 334 700 
Belastn. fra MD 104 0 0 0 0 
Lokalkostnader 39 244 27 330 28 500 10 744 
Revisjon og regnskap 96 250 92 500 96 250 0 
Avskrivninger 4 940 3 293 0 4 940 
Royalty 42 210 45 675 45 675 (3 465)
Adm.og kontorkostnader 188 301 123 991 147 938 40 363 
Lagerkost, utsendelse 87 411 67 212 52 500 34 911 
Varekost solgte bøker 19 988 57 107 232 890 (212 902)
Avs. tap på krav 0 0 0 0 
Sum driftskostnader 1 479 948 1 360 530 1 741 755 (261 807)

Driftsresultat 97 614 (49 183) 37 295 60 319 

Finansresultat (3 675) (3 484) (3 675)

Resultat før netto prosjekter 93 939 (52 666) 37 295 56 644 

1.07 - 30.09. 2007 Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2007 2006 2007 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 305 000 296 000 350 000 (45 000)
Musikalen 1 950 2 650 2 000 (50)
Andre kursinntekter 7 731 22 200 7 531 
Salg bøker 132 344 42 885 47 300 85 044 
Kurs høgskolene 58 650 122 400 108 800 (50 150)
Sum inntekter 505 675 463 957 508 300 (2 625)

Driftskostnader
Personalkostnader 362 977 399 479 462 076 (99 099)
Reiser 35 312 16 128 54 800 (19 488)
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt 0 (70 500) (106 000) 106 000 
Belastn. fra MD 104 0 0 0 0 
Lokalkostnader 13 081 9 110 9 500 3 581 
Revisjon og regnskap 18 750 18 750 18 750 0 
Avskrivninger 1 647 0 0 1 647 
Andre driftskostn - royalty 14 085 13 136 15 225 (1 140)
Adm.og kontorkostnader 59 960 31 448 49 313 10 647 
Lagerkost, utsendelse 31 652 11 157 15 000 16 652 
Varekost solgte bøker 2 438 36 202 66 540 (64 102)
Avs. tap på krav 0 0 0 0 
Sum driftskostnader 539 903 464 910 585 204 (45 301)

1



Driftsresultat (34 228) (953) (76 904) 42 676 

Finansresultat (2 692) (3 029) 0 (2 692)

Resultat før netto prosjekter (36 920) (3 981) (76 904) 39 984 
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RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 30.09.2007

Oppf. grad
i %

91 
84 
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Stiftelsen Det er mitt valg

REGNSKAPSRAPPORT PROSJEKT PR. 30.09.07

 

SHD Regnskap Regnskap Bevilget støtte Bevilget støtte
Note 9/30/07 9/30/07 HSD LCIF

Utbetalt støtte Påløpn. Kost. Resultat LCIF

Støtte/tilskudd SHD 2 175 000  2 175 000
LCIF 0
Sum inntekter 2 175 000 0 0 2 175 000

 
Evaluering 400 000 400 000  400 000
   Design 0 97 249 −97 249 0
   Ungdomstrinnet 0 232 635 −232 635 0
   Veiledningsmøter intervensjon 0 0 0 0
   Trykking, utsendelse 0 0 0 0
   Eksterne veiledere 0 0 0 0

Sum Evaluering 400 000 329 884 70 116 400 000

Materiell
   Grunnskolen 400 000 558 942 −158 942 400 000
   Vold og overgrep 0 10 441 −10 441 0
   Videregående skole 200 000 17 683 182 318 200 000
   Foreldre 0 70 877 −70 877 0
   Aktivitets- lekehefte 0 41 020 −41 020 0
   Barnehageopplegg 150 000 0 150 000 150 000

Sum Materiell 750 000 698 962 51 038 750 000

Skolering  
   Pedagogiske høgskoler 250 000 132 877 117 123 250 000
   Nye instruktører 100 000 39 196 60 804 100 000
   Oppfølgingskurs 200 000 28 750 171 250 200 000
   Foreldremøter 125 000 14 554 110 446 125 000
   Instruktører/medarbeidere 350 000 119 164 230 836 350 000
   Vold/overgrep 0 0 0 0

Sum Skolering 1 025 000 334 541 690 459 1 025 000
LCIF 33 688 0
Overheadkostnader 0 0  0
Sum 2 175 000 1 363 387 811 613 33 688 2 175 000 0

Resultat −0 0 811 613 −33 688 0
Ført mot driftsregnskapet 0 0 0
"Overskudd" fra i fjor 0 140 104
Netto resultat −0 811 613 106 416
Ikke utbetalt −0 0

1



Stiftelsen Det er mitt valg

Balanse 9/30/07 12/31/06
   

Eiendeler
Note

Anleggsmidler
Varige driftsmidler 1 645 6 585

Omløpsmidler
Varer på lager 0 8 800

Forskuddsbetalte kostnader/fordringer 118 765 57 192
Debitorer  103 154 32 065
Sum fordringer 221 919 89 257

Bank 2 198 742 1 554 106
Sum omløpsmidler 2 420 661 1 652 163

Sum eiendeler 2 422 306 1 658 748

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01. 578 248 355 591
Stiftelseskapital 200 000 200 000
Årets resultat drift 93 939 222 657
Sum egenkapital 872 188 778 249

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 211 695 183 056
Mellomværende med SHD 811 613 141 001
Mellomværende med LCIF 106 416 140 104
Annen kortsiktig gjeld 173 237 42 733
Skyldig forskuddstrekk & arb.g.avg. 105 386 198 821
Skyldig feriepenger 141 772 174 784
Sum kortsiktig gjeld 1 550 119 880 499

Sum egenkapital og gjeld 2 422 306 1 658 748

1
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet tas til orientering 

VEDTAK: 

Styremøtereferat 

Styremøte den 27.8.2007 

Til stede:  Styreleder  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Sølvi Nordlund 
   Styremedlem  Stein Larsen 
   Styremedlem  Bjørn Holm 
   Styremedlem  Liv Ruud 
I tillegg deltok: Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
   MD NAC   Hilde Straumsheim 
Forfall:  Styremedlem  Kjell Børresen    
Referent:  Ivar Tollefsrud 

1/07. Godkjenning av innkalling og referat 
Vedtak: Innkallingen godkjent, styrereferatet fra 14.5.2007 og 23.5.2007 (telefonmøte) 
godkjent. 

11/07. Regnskap 1. kvartal 2007 med kommentarer 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE 27.08.07 I DMV. O

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.28 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 



Regnskapet viser et overskudd første halvår på kr 131.000,- mot budsjett kr 114.000,-. 
Inntektssvikten skyldes i første rekke færre høgskolekurs. Svikten i inntekter er delevis 
kompensert ved at nye bøker er belastet prosjekt og betalt via Sh-dir.Varekost solgte bøker er 
kr 17.550,- mot budsjett 166.350,-. 
Generalsekretæren kommenterte dessuten stiftelsens egenkapitalsituasjon som tilfredsstillende 
og mente at behovet for store overskudd i fremtiden ikke er nødvendig.   

14/07. Lærerhøgskolene - finansiering 
Siden Sosial- og helsedirektoratet har informert oss om at det ikke kan påregnes støtte til 
høgskolekurs for 2008. Stiftelsens fagpersoner, styret og lions NAC’er  mener derimot at 
disse kursene bør opprettholdes og daglig leder hadde derfor skrevet søknad til Narkofondet 
om støtte til høgskolekurs, med forutsetning at skolen skal bidra med en egenandel på kr 
7.500,- for et en-dags kurs. I innstillingen fra arbeidsutvalget heter det bl.a. ”DMV oppfordres 
til fortsatt å satse på høgskolekurs”. 
Det vil bli laget et ”salgsbrev” som sendes til alle landets høgskoler med lærerutdanning med 
tilbud om DMV kurs i 2008. 

16/07. Instruktørsituasjonen 
Liv Ruud er fortsatt sykemeldt. Ny freelance instruktør (Sylvia Johansen) vil etter planen bli 
godkjent i oktober/november. Marit Søsveen har holdt flere kurs og fått meget gode 
tilbakemeldinger fra kursdeltakere og arrangører. Det vil bli aktuelt å leie inn instruktør fra 
Sverige for å kunne avvikle alle bestilte kurs i oktober/november.  
 
17/07. Saker Guvernørrådet 
Søknad fra stiftelsen vedr. støtte til kurs for høgskolene pga mulig bortfall av statlige midler 
fra 2008 er beskrevet under 17/07. 
Sigmund Kjos vil bli anbefalt valg som styreleder for stiftelsen Det er mitt valg fram til 
30.06.08, og GR tar til etterretning at Sølvi Nordlund velges som nytt styremedlem fram til 
30.06.09  

5/07. Eventuelt 
Blomster vil bli sendt Tom Berge med takk for arbeidet med reetablering av stiftelsen etter 
Lions Quest konkursen 
Det vil bli søkt om midler i 2008 (fra Sosial- og helsedirektoratet) til å utvikle lærebok for 
førskolelærere og assistenter i barnehager. 
Kjell Tore Andersen vil neste år være Lions Quest European meeting koordinator. Dette uten 
kostnader for stiftelsen Det er mitt valg. 
Neste styremøte: 16. november 2007, kl 11.00 i Ensjøvn. 18. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen    

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Erik Evang er nå i Minsk, og hans rapport vil foreligge til AU møtet den 7. november 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Vi avventer rapporten 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT OM NSR MINSK O

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.29 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



YC området

Studenter ut Reservasjoner

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 November Februar Mai Avvik
A 6 8 −8
B 9 14 −14
C 8 10 −10
D 8 13 −13
E 6 6 −6
F 3 5 −5
G 26 23 −23
H 15 10 −10
J 8 20 −20
K 10 15 −15

Totalt 99 124 0 0 0 −124

Leo-klubber

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 November Februar Mai Avvik
A 0 0
B 0 0
C 1 −1
D 1 1 −1
E 1 0 0
F 1 −1
G 0 0
H 2 1 −1
J 0 0
K 0 0 0

Totalt 4 4 0 0 0 −4

Leo arbeid

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 07/08 Jul-Sep Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 5 800 6 000 4 250 200 4 050
B 4 900 5 000 4 400 1 000 3 400
C 3 400 3 500 1 500 500 1 000
D 9 950 10 000 3 500 1 600 1 900
E 16 600 17 000 13 500 4 900 8 600
F 6 200 4 000 9 800 1 000 8 800
G 7 900 7 000 5 200 2 400 2 800
H 16 400 15 000 20 100 8 900 11 200
J 14 790 14 000 8 500 6 300 2 200
K 6 760 6 500 5 050 2 400 2 650

Uspesifisert/renter 3 286 0 0
Totalt 95 986 88 000 75 800 29 200 46 600 0 0 0 0 0 0 0 0

Ungdomsarbeide

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 07/08 Jul-Sep Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 6 200 7 000 5 600 1 900 3 700
B 2 800 3 000 2 300 1 000 1 300
C 12 980 14 000 12 755 3 520 9 235
D 10 700 12 000 4 600 1 200 3 400
E 13 900 13 000 10 450 2 000 8 450
F 10 000 5 000 5 500 1 000 4 500

1



G 10 580 10 000 6 020 2 800 3 220
H 34 400 30 000 23 900 9 400 14 500
J 22 350 23 000 16 900 11 900 5 000
K 13 530 15 000 18 140 5 600 12 540

Uspesifisert/renter 10 965 0 0
Totalt 148 405 132 000 106 165 40 320 65 845 0 0 0 0 0 0 0 0

2



ME området

Netto medlemmer

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 075 1 082 −18 1 069 1 070 1 067 1 064
B 1 159 1 250 −122 1 159 1 159 1 149 1 128
C 1 369 1 459 −123 1 373 1 371 1 362 1 336
D 1 096 1 156 −63 1 093 1 093 1 093 1 093
E 1 489 1 472 −6 1 490 1 485 1 472 1 466
F 1 277 1 307 −72 1 273 1 272 1 256 1 235
G 1 419 1 432 −25 1 421 1 413 1 413 1 407
H 1 132 1 172 −56 1 127 1 120 1 119 1 116
J 1 684 1 711 −39 1 684 1 680 1 678 1 672
K 1 253 1 278 −30 1 250 1 251 1 251 1 248

Totalt 12 953 13 319 −554 12 939 12 914 12 860 12 765 0 0 0 0 0 0 0 0

Antall klubber

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 43 44 −1 43 43 43 43
B 50 52 −2 50 50 50 50
C 59 57 2 59 59 59 59
D 43 43 −1 42 42 42 42
E 54 54 0 54 54 54 54
F 49 50 −1 49 49 49 49
G 58 59 −1 58 58 58 58
H 46 44 2 46 46 46 46
J 58 60 −2 58 58 58 58
K 44 43 0 43 43 43 43

Totalt 504 506 −4 502 502 502 502 0 0 0 0 0 0 0 0

Antall filialklubber

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 2 −1 1 1 1 1
B 1 8 −6 1 1 1 2
C 1 2 −1 1 1 1 1
D 1 −1
E 0 0

1



F 0 0
G 0 0
H 0 0
J 0 0
K 0 0

Totalt 3 13 −9 3 3 3 4 0 0 0 0 0 0 0 0

2



NA området

Bestilling av tulipaner

Distrikt 2005/06 .2006/07 MÅL 2007/08 Avvik JanuarMars
A 64 200 65 000 65 000 −65 000
B 87 576 99 050 100 000 −100 000
C 110 500 113 100 115 000 −115 000
D 57 600 58 700 62 000 −62 000
E 108 800 108 100 110 000 −110 000
F 62 400 59 600 64 000 −64 000
G 59 600 64 600 70 000 −70 000
H 60 800 56 580 65 000 −65 000
J 108 900 127 600 132 000 −132 000
K 112 800 120 600 125 000 −125 000

Totalt 833 176 872 930 908 000 −908 000 0 0

1



Oktober Februar April

0 0 0

2



IR området

Campaign SightFirst II akkumulerte tall

Distrikt 2005-2006 2006-2007 Mål 2007/08 Mål. 2005-08 Innbet. 07/08 Innbet 05/08 Avvik  05/08 Avvik 07/08 2005-20006 2006-2007
A 48 000 224 890 150 000 422 890 108 150 381 040 −41 850 41 850 48 000 224 890
B 83 595 571 257 545 148 1 200 000 190 950 845 802 −354 198 −354 198 83 595 571 257
C 110 933 435 060 400 000 945 993 152 480 698 473 −247 520 −247 520 110 933 435 060
D 82 400 430 017 757 583 1 270 000 160 670 673 087 −596 913 −596 913 82 400 430 017
E 118 001 519 554 1 200 000 1 837 555 420 696 1 058 251 −779 304 −779 304 118 001 519 554
F 99 900 303 929 450 000 853 829 122 904 526 733 −327 096 −327 096 99 900 303 929
G 115 700 564 200 803 000 1 482 900 357 010 1 036 910 −445 990 −445 990 115 700 564 200
H 112 938 640 810 496 252 1 250 000 272 670 1 026 418 −223 582 −223 582 112 938 640 810
J 151 800 964 553 727 247 1 843 600 335 634 1 451 987 −391 613 −391 613 151 800 964 553
K 119 800 511 877 600 000 1 231 677 294 271 925 948 −305 729 −305 729 119 800 511 877

Uspesifisert/renter 7 138 49 766 100 000 156 904 5 476 62 380 −94 524 −94 524 7 138 49 766
Totalt 1 050 205 5 215 913 6 229 230 12 495 348 2 420 911 8 687 029 −3 808 319 −3 724 619 1 050 205 5 215 913

Campaign SightFirst II. Tall pr måned

Distrikt Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 55 230 52 920
B 60 143 130 807
C 79 510 72 970
D 43 650 117 020
E 209 003 211 693
F 21 600 101 304
G 136 560 220 450
H 127 370 145 300
J 124 160 211 474
K 190 001 104 270

Uspesifisert/renter 1 476 4 000
Totalt 1 048 703 1 372 208 0 0 0 0 0 0 0 0

LCIF

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 20 520 22 000 12 380 4 530 7 850
B 19 570 22 000 12 990 5 400 7 590
C 23 070 24 000 14 590 7 300 7 290
D 26 440 35 000 12 670 3 080 9 590
E 39 160 42 000 24 240 8 120 16 120
F 24 311 20 000 12 680 2 100 10 580
G 32 290 18 000 20 530 10 410 10 120
H 29 610 20 000 28 350 11 670 16 680
J 40 730 41 000 25 983 14 833 11 150
K 32 590 35 000 20 880 11 370 9 510

Uspesifisert/renter 5 219 5 000 0 0
Totalt 293 510 284 000 185 293 78 813 106 480 0 0 0 0 0 0 0 0

Katastrofeberedskapen

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 50 700 52 000 0 0 0
B 72 050 0 0 0 0
C 88 650 0 2 500 2 500 0

1



D 75 000 40 000 1 500 1 500 0
E 130 300 120 000 0 0 0
F 76 250 70 000 0 0 0
G 103 800 95 000 0 0 0
H 103 200 100 000 0 0 0
J 175 300 175 300 3 200 3 200 0
K 108 000 100 000 8 500 8 500 0

Uspesifisert/renter 117 775 0 0 0 0
Totalt 1 101 025 752 300 15 700 15 700 0 0 0 0 0 0 0 0 0

Nordisk samarbeidsprosjekt (Romania) (Mål 142.450)

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 9 794 10 000 5 693 1 630 4 063
B 8 454 10 000 4 710 1 809 2 901
C 10 254 13 600 6 798 3 721 3 077
D 10 446 12 000 1 955 740 1 215
E 18 057 17 000 8 662 2 489 6 173
F 11 701 11 000 5 172 1 500 3 672
G 18 014 18 000 8 993 5 034 3 959
H 13 130 10 000 9 944 3 493 6 451
J 14 726 14 800 17 561 4 464 13 097
K 15 389 15 000 6 409 3 553 2 856

Uspesifisert/renter 1 599 0 0
Totalt 131 564 131 400 75 897 28 433 47 464 0 0 0 0 0 0 0 0

Fadderbarn i Uganda

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 24 300 25 000 18 500 5 000 13 500
B 19 500 20 000 11 000 7 500 3 500
C 28 400 29 000 17 500 7 500 10 000
D 27 400 30 000 10 000 7 500 2 500
E 48 000 40 000 31 300 13 800 17 500
F 30 000 30 000 23 500 7 500 16 000
G 23 600 21 000 23 600 13 100 10 500
H 52 500 50 000 44 500 12 500 32 000
J 74 100 74 100 37 500 17 500 20 000
K 35 500 35 000 21 000 8 000 13 000

Uspesifisert/renter 0 0 0
Totalt 363 300 354 100 238 400 99 900 138 500 0 0 0 0 0 0 0 0

Modellklubber

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 05/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 0 0 0
B 2 5 2
C 1 2 1
D 2 3 2
E 2 3 2
F 0 3 0
G 0 2 0
H 3 6 3
J 1 7 1
K 0 0 0

Totalt 11 31 11 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0

2



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen   

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Leder av overnevnte komité, IPDG Knut Peterson vil gi en muntlig orientering om komiteens 
fremdrift. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: ORIENTERING FRA REGLEMENT- OG 
LOVFORNYINGSKOMITEEN (ROLF)

B

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 3.31 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

STATUSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET - LIONSÅRET 2007 – 2008  
(sist revidert 11.januar 2008) 
       

Hovedmål Aktivitet Ansv. Status

1. 
DISTR.TV- 
OPPL. : 
* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
på alle nivåer i 
LIONS Norge 

Videreutvikle VDG- 
brevkursene, forsterke fokus 
på klubbenes behov og 
endringer. 

Videreutvikle og samordne 
alle undervisningsområder på 
distrikts og klubbnivå.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og LDCene 

Det norske brevkurset er 
omarbeidet til ett seminar over to 
dager, som gjennomføres på  VDG 
møte/seminar nr 2 i november.  

Det er utarbeidet ett nytt 
opplæringsprogram i tre nivåer for 
Lions Norge. 
Fagsjefer skal sjekke sine 
fagområder for oppdatering av sine 
program

2. 
KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, videreutvikle og 
fornye eksisterende materiell. 
Versjoner for nettselvstudium, 
PC-basert opplæring, og for 
lysark/videokanon. 

Nytt opplæringsmateriell klart 
til bruk vår 08. Versjoner for 
nettselv-studium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Komplettere infomateriellet 
der det trengs. (Opplæring av 
og informasjon til 
presidentene om hvordan et 
godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene.  

MD-LDC 

MD-LDC/
LDC dstrikt 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

All opplæring av tillitsvalgte på 
klubbnivå er lagt til nivå 1. 

Korrigering av dette opplegg og 
innhold vil bli utført i juni 2008.  



3. 
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

DG-electskolen på 
Convention:  

Saken følges opp med kontakt 
mot nordiske MD-LDCer og 
ID.

MD-LDC/ 
AGRL

LCI opplegget med DG- elect brev 
kurs er gjort obligatorisk og den 
enkelte VDG skal besvare dette før 
avreise til Convention.  

Det er utviklet ett kurs over 4 brev 
og ett LCI learning institute som 
skal følges opp av den enkelte 
VDG. 
Brev nr 1 er avlevert til VDG 

Det vil bli ett samspill med MD-
LDC og VDG’er 

Mulig møte blant MD- LDC’er i 
Danmark senere i Lionsåret? 

4. 
STRATEGI 
-PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Fornyelsesprosessen 
Informasjonskampanjen 

MD-LDC/ Følger planen - OK 

5. 
KONTAKT 
OG 
RAPPORTE
RING FRA 
DISTRIKTS 
LDC’er 

MD-LDC 
og 
Distriktene
s LDC

Følger oppsatt plan

6. 
OPPLÆRIN
G AV 
KLUBBENES 
K’er

MD-LDC 
og Ledere 
på 
Distrikts 
nivå

Det er utsendt en egen orientering 
til alle distrikt med tiltaksliste på 
hvordan vi skal utvikle kompetanse 
for klubbenes K’er 



7. 
FAG- 
SJEFMØTE 

LDC- fagsjefsmøte 
(MD-FAGSJEFSMØTE i 
møte med distriktenes 
fagsjefer) 

Alle 
fagsjefer 
m/fl

Det er bestemt at vi skal kjøre 
fagsjefsmøte for alle fagsjefer 
samlet over to dager i juni 2008.  

Kompetansehevning og sosialt 
samvær er satt på dagsorden 

Deler av dette treffet skal benyttes 
til ajourhold av 
utdanningsprogrammer og faglig 
påfyll for MD fagsjefer 

Jeg vil foreslå at innhold og tema 
for dette møtet blir satt på 
dagsorden på GRM i februar og 
verifisert før/på Riksmøtets GRM

8. 
LIONS 
PROGRAM  
FOR 
LEDER-
UTVIK-
LING 

Lions program for 
lederutvikling: 
Samle inn, kvalitetssikre, 
supplere / fornye, lage oversikt 
og komplettere informasjon 
der det er behov 
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
adm/ 
(+komite?)

Følger planen – OK 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

RAPPORT  ME 31.12.2007. 

Rapportene fra distriktenes MEC 

Fortsatt er det flere distrikt som ikke leverer rapporten til avtalt tid. Rapporten denne gang var 
viktig da GR trenger en oversikt over status for fornyelsesprosessen. Etter en purring kom de 
fleste.  
Jeg ser en økt kunnskap hos distriktenes MEC om medlemsarbeidet i den enkelte klubb og 
sone. De første rapportene vitnet om manglende rapportkanaler. Nå synes de å ha en langt 
bedre kommunikasjon med klubbene. Soneleders funksjon i medlemsarbeidet har endret seg 
siste to år. Både rapportene og direkte henvendelser fra soneledere viser at de er både 
rådgivere og pådrivere i rekrutteringsarbeidet i sonen. Dette er noe vi må ta hensyn til i 
opplæring av soneledere. Tre distrikt har etablert en gruppe som i tillegg til MEC bistår 
klubber som ønsker bistand til medlemsrekruttering og klubbetablering. 

Sak: STATUSRAPPORT MEDLEMSUTVIKLING B

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.33 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Medlemstall: 

Jeg har bedt alle distrikt vurdere måltallet for medlemstall pr 30.6.08. Tilbakemeldingene 
viser at vi kan forvente en netto økning på 600 medlemmer neste seks måneder. Til 
sammenligning var resultatet første seks måneder en reduksjon på 244 medlemmer. Dersom 
en lykkes med etablering i de kommuner det arbeides med og en sterk reduksjon av utmeldte 
medlemmer kan distriktene lykkes i sin målsetning. Tidligere års statistikker taler i mot et 
slikt resultat, men det gode arbeid som distriktene gjør med fornyelse i klubbene må gi 
resultat i redusert utmelding. Nettoreduksjon er bare 13 siden november. Januartall vil bli 
presentert på GRM. Da vil en se om den positive trenden i desember fortsetter og at vi får 
netto vekst i januar. 
Medlemsrekruttering synes nå å være en bedre planlagt aktivitet. Distriktsråd og egne 
komiteer på distriktsnivå bistår klubber i rekrutteringsarbeidet. Mitt inntrykk er at rekruttering 
nå er en populær aktivitet. Medlemmer har mer fokus på Lions nasjonale og internasjonale 
aktiviteter. Ludens oppfordring til å fortelle hvem vi er og hva vi gjør har vært et godt råd. 

Distriktenes revurdering av måltall pr. 30.6.08. 
  
  A: 1082 Ingen endring 
  B: 1200  reduksjon 50 
  C: 1459  ingen endring 
  D: 1156 ? 
  E: 1500 økning 28 

 
31.12.200

7    
30.06.200

7 Endring Mål totalt
Mål 
endring

Oak 
Brook

Distrik
t Totalt

Le
o

Liones
s

Nett
o  

2007 - 
2008

2007/20
08

2007/20
08

31.10.20
07

         

104 A 1060  1060 1075 -15 1082 7 1 078

104 B 1131  1131 1159 -28 1250 91 1 124

104 C 1334  1334 1369 -35 1459 90 1 363

104 D 1114 4 19 1091 1096 -5 1156 60 1 096

104 E 1475 5  1470 1489 -19 1472 -17 1 476

104 F 1209  1209 1277 -68 1307 30 1 235

104 G 1405  1405 1419 -14 1432 13 1 411

104 H 1127 14  1113 1132 -19 1172 40 1 115

104 J 1656  1656 1684 -28 1711 27 1 671

104 K 1240  1240 1253 -13 1278 25 1 244

          

Sum 12751 23 19
1270

9 12953 -244 13319 366 12813



  F: 1307 ingen endring 
  G: 1432 ingen endring 
  H: 1172 ingen endring 
  J: 1711 ingen endring 
  K: 1278 ingen endring 

Mål 1. Å kunne tilby Lionsservice i alle lokalsamfunn. 

Distriktenes mål var netto to klubber og netto 10 filialklubber. Skal vi nå dette mål må 
distriktene lykkes i de områdene det planlegges nye klubber/filialer. Jeg har håp om at 
Drammen vil bli etablert i løpet av våren. I dette området arbeides det også med innvandrere 
og mulighet for å etablere en ”innvandrerklubb”. Et seminar under NSR-møtet viste hvordan 
Island hadde lykkes med å etablere en klubb for polske innvandrere.  
Vi sliter litt med å holde medlemsregisteret à jour. Medlemmer i klubber som er besluttet 
nedlagt blir ikke slettet. Dermed blir ikke klubben slettet ”i riktig år”. Det positive er at flere 
medlemmer i nedlagte klubber er registrert som transfer til annen klubb.  

Etablerte nye klubber/filialklubber i distriktet.  
Distr:  A:  Hadsel Klubbfilial Bø, 
 B:  Rørvik Klubbfilial Saras Døtre 
      Trondheim/Nidaros Klubbfilial Byåsen 
 F: Rjukan/Fossens Døtre 

Kommuner/områder det arbeides med etablere klubb/filialklubb: 
. Distr: A: Vardø, Storfjord, Tromsø, Ibestad 
  B:  Kjerringøy, Misvær, Halsa, Herøy, Steinkjer, Frosta, Meråker 
   Klæbu, Melhus, Frøya, Mosvik 
  C: Gjemnes, Herøy 
  G: Drammen, Nore/Uvdal, Rollag 
  K: Alvdal, Trysil  

Nedlagte klubber 
 Distr: B: Steinkjer, Austeråt 
  C: Gaular, Aurland 
  F: Evje, Nissedal, Porsgrun Vest 
  H: Hosle 

Klubbber som står i fare for å bli nedlagt 
 Distr: A: Bjerkvik, Loppa forsøkes reetablert. 
  D: Lindås/Alver 



  G: Ytre Sandsvær, Nesøya 
  F: Evje, Nissedal 
  K: Valdres Øvre 

Mål 2.   Fornyelsesprosessen 

Økt kunnskap om vår organisasjon og dens virksomhet blant våre 
medlemmer, norsk allmennhet, norske myndigheter og institusjoner, 
samt andre serviceorganisasjoner 

Denne delen av rapporten er også en delrapport fra Komite for å følge opp 
fornyelsesprosessen i Lions Norge. Distriktene har svart på en del spørsmål. Å sammenligne 
et distrikt som melder 60% med et som melder 100% blir ikke riktig. Omfanget av aktiviteter 
kan være forskjellig. Det viktigste er å følge opp gjennomføringen av planlagte aktiviteter. 
Dette er et arbeid som vil fortsette i neste lionsår hvor nye mål for fornyelse må planlegges og 
gjennomføres. Fornyelse vil være en kontinuerlig aktivitet. 

Hvor langt er klubbene kommet i prosessen? 

 A: 70% 
 B: 100% 
 C: 60% 
 D: ? 
 E: 60% 
 F:  75% 
 G: 95% 
 H: 50% 
 J: 100% 
 K: 100% 

Av de som er startet, hvor langt er de kommet med gjennomføring av planlagte tiltak?   

 A: 50% 
 B: 100% 
 C: 20% 
 D: ? 
 E: 40% 
 F: 75% 
 G: 75% 
 H: Uklart 
 J: Uklart 
 K: De aller fleste 



Er det gjennomført informasjonsmøter for potensielle nye medlemmer:  

A: 4 møter 
B: 28 møter 
C: 5 møter 

 D: ? 
 E: 2 møter ++ 
 F: Flere 
 G: 4 møter 
 H: Uklart 
 J: 2 møter 
 K: 1 møte 

Fornyelseskampanjen har vært en suksess. Fra samtlige distrikt er tilbakemeldingene at 
møteinnhold, arbeidsmåte og økt trivsel har vert tema på flere møter. Forbedringstiltak er 
planlagt og iverksatt. Noen klubber har gjennomført omfattende endringer som har medført 
noen utmeldinger, men som på litt sikt skal gi klubbene vekst og økt trivsel.  
Invitasjonsbrosjyren og annonseteksten har satt fokus på kvinnelige medlemmer i klubber 
hvor det bare er menn. Den kommunikasjon jeg har med klubber tyder på at antall slike 
klubber er redusert. Ofte er det et fåtall i klubben som er motstander og som truer med å 
melder seg ut dersom klubben ønsker å ta opp kvinner. Gjennom debatter i GR og samtaler er 
DG godt rustet til å ta slike diskusjoner med de berørte personene. Vi kan ikke akseptere at 
det i et lokalmiljø ikke gis anledning for kvinner å være lionsmedlem. I noen tilfeller kan 
klubbfilial eller ny klubb kan være et alternativ.    

Spørreundersøkelse 

En oversikt over av årsak til utmelding i 2007 viste at 98% var registrert med  ANNEN 
ÅRSAK. Flere sekretærer har ikke registrert årsak. I disse tilfeller har Lionskontoret registrert 
Annen Årsak. I en prosess hvor vi forsøker å fornye oss og legge forholdene til rette for økt 
trivsel i klubbene er utmeldingsårsak en viktig opplysning.  
Jeg har derfor sendt en henvendelse til 350 av 800 personer som var registrert utmeldt i 2007. 
Hensikten er å få avklart den reelle årsak til utmelding. Er det noe med vår organisasjon eller 
beslutningsprosesser som er årsak til utmelding eller er det andre personlige årsaker. Svarfrist 
er satt til 31.1.08.  Prosjektet har vært til høring i GR uten at det ble vesentlige endringer. Det 
er planlagt en presentasjon av første analyse på GRM i februar. 



Informasjonskampanjen 

En kan ikke omtale fornyelsesprosessen uten å ta hensyn til informasjonskampanjen. 
Klubbene har prioritert fornyelsesarbeidet med det mål å forsterke kampanjen med lokale 
aktiviteter. Intern reorganisering er gjennomført for å gi nye medlemmer et korrekt bilde av 
klubben de blir invitert til. Annonsedatoer har vært klubbenes tidsfrist. Så langt jeg har 
registrert er det stor aktivitet både på klubb, sone og distriktsnivå.  

Henviser til rapport fra egen komite for kampanjen. 

Narvik 27.1.08. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

International Association of Lions Clubs 

MD 104 Norway 

MD-YC Christopher Knag 
Kipleveien 31 C 5179 Godvik 

Mobil:90693019 Tlf. pr.: 55264048 
E-mail mdyc@lions.no 

Kvartalsrapport YE       Bergen 23-01-08 

1. Vandreleiren i desember 2007- januar 2008 ble i år arrangert av distriktene C, G. 
og F. 
Tross vanskeligheter med vertsfamilie-situasjonen ble leiren en suksess. Det var 
spesielt i F distriktet at problemet var størst.  

Sak: STATUSRAPPORT UNGDOMSARBEIDE B

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.34 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 


Vi bør i fremtiden se på om vi skal lage et eget skjema for dette med vertsfamilier. 
En del andre land har dette.  
Skjemaet blir utfylt av de Norske studentene som reiser til leirer i utlandet og deres 
familier. Der skal de krysse av om de er villig til å stille som vertsfamilie. Hvert 
distrikt har sommerleir annethvert år, slik at det skulle være mulig å sette inn på 
skjemaet hvilket år distriktet trenger vertsfamilie. 
Det året man har Vandre-leir har man vanligvis ikke sommerleir. 
  

2. Studenter inn til Norge i sommer - ser bra ut så langt. Et endelig  tall kan enda ikke 
opplyses, men det er gledelig at vi har stor pågang fra Øst-Europa.  

3. Studenter ut går også bra.  
Reservasjoner til Europa: 84 plasser. Erfaring viser at det endelige tallet med 
studenter til Europa for 2008 vil bli mellom 80 og  85. 
Reservasjoner Oversjøisk. Ca 15 plasser 
Erfaringsmessig vet vi at det på Oversjøisk kommer flere etterhvert som tiden går. 
Vi antar ca 25 oversjøisk 
Totalt ut Sommer forventes å bli ca. 110 pluss de 10 vi sender til Uganda.  

4. AIM det nye leir-konseptet er oversendt til Oak Brook og står på planen for Board 
Meeting i mars. 
Den Norske utgaven ble godkjent av GRL og er grunnlaget for årets Leir i Uganda.  
Forslag til detaljprogram for Uganda leir 2008 vil bli fremlagt på GRM i februar.  

De fleste faste leirer i utlandet er oppkalt etter en Lions som har påvirket leiren, 
stedet den arrangeres eller formålet med leirer.  
Det vil fra YE utvalget bli foreslått et navn for Uganda Leiren. Navnet presenteres 
på GR møtet i februar.  

5. Distriktene oppfordres til å støtte Uganda leiren med 1 student pr. Distrikt. Det 
trengs kr. 20.000,- pr student.  Distrikter som har egne studenter, her må studenten 
sende en skriftlig søknad og CV sammen med den vanlige YE søknaden.  Det vil 
fra Lions klubb Bergen Student og YE utvalget bli lagt stor vekt på at uttaket får en 
distriktsprofil. Det er ønskelig at noen av studentene som reiste til Uganda ifjor 
også deltar på leir i år. De vil da være ledere i Uganda.  
4 av fjorårets studentene har sagt seg villig til å reise i år også.  

6. Under NSR i Stockholm deltok YE komiteen med 3 personer. 
I tillegg deltok Kjerstin Owren fra LC Bergen Student. Hun hadde et innlegg vedr. 
det nye leirkonseptet og erfaringer fra i fjor.  
I tillegg deltok LEO rådets formann   

7. Vedr. Ungdomsprisen  
Pr dato er det ikke kommet inn noen forslag til MD-YC 



DGène oppfordres til å ta dette med i neste månedsbrev.  

Utdeling av Lions Ungdomspris 
MD – YC skal; lede arbeidet og spre informasjon om Lions Ungdomspris 2008. 
Medvirkende; MD-YC. MD-NAC, GR , DG`ene og Leo og GS. 
Når: Riksmøtet 2008 

8. Vandreleiren 2008-2009 distriktene B, E og K 

Selv om det er lenge til, så er det nå på tide å starte planleggingen av vandreleir 2008-2009 
og dette året er det distriktene B, E og K som er ansvarlige. Leiren er en del av MD sin 
langtidsplan. 
DG’ene i distriktene må sammen med distriktenes YEC`er få nedsatt en komité som tar 
seg av dette. Erfaring viser at dette trenger tid.  
Det er allerede nå på tide å bestemme sted for leiren. 

9. Vedr. Sommer leirene 2009 Distriktene A, E, F, H, J,  
Det ser ut for at alle distriktene er kommet godt i gang. Leir-informasjonen som skal 
trykkes i den Norske brosjyren må være ferdig snarest, slik at vi kan få den trykt og klar 
for Convention i Bangkok.  
Frist var satt til Utgangen av januar 2008. 

MD-YC Christopher Knag 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Generelle føresetnadar :  
- Lions etiske norm 
- Langtidsplan 2007-2010 / Ungdomsarbeid 
- MD sitt policydokument for ungdomsarbeid 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2007-2008: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering av  
undervisningsopplegget ”Det er mitt valg” og  lokalt ungdomsarbeid. 

MÅL 1  
Gjennomføre opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 24-26  august 
1 : Opplæring i kurspakken til ”Det er mitt valg”. tulipanaksjonen Instruktør Marit Søsveen / 
dagleg leiar DMV Ivar Tollefsrud  vil delta på årets fagjefskurs på Montebellotunet. 
 2: Legge ide-grunnlaget for en ”verktøypakke” til bruk under tulipanaksjonen.  

Sak: STATUSRAPPORT NARKOTIKAARBEID B

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.35 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



 MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
1. Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
 i eit antal på minimum 910.000 tulipanar våren 2007. 
2: Redusere prisen på tulipanar ut til klubb med kr 0,50 (inkl. moms) pr. tulipan, under føresetnad  
    av  auke i tulipanbestillingar .  
3:Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 

MÅL 3 
Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  
1:Gjennom å gi opplæring  i undervisningsopplegget / foredraget til bruk i distrikt, soner og 
klubbar der distrikta ikkje hadde slik opplæring sist 2006-2007.  
2:Gjennom informasjonskampanjen. 
3:Gjennom kontinuerleg oppsøkjande verksemd retta mot skuleverket.  

1: Fagsjefsmøtet gjennomført som planlagt. Distrikt A, E og G var fråverande. Marit Søsveen 
heldt eit inspirerande innlegg om korleis lærerkursa vert gjennomførde. Innlegget la opp til 
mykje aktivitet. 
2: Ide-grunnlaget til verktøypakken for tulipanaksjonen blei lagt. Denne skal sendast ut til  
klubbene på CD saman med presentasjon av DMV. DMV finansierer utsendinga  med midlar  
øyremerka ”opplæring av tillitsvalte ”.

1: Bestillingsfrist sett til 15. desember. Sendt ut brev / informasjon om dette. Brev m.  
    bestillingsinformasjon vert sendt ut til klubbane veke 47.  
    Pr 14 januar: 880.914 tulipanar. 
    Måltall:       908.000 tulipanar 
    Distrikt A, B og F bestiller over måltall og over fjoråret. 
    Distrikt C, D, E og H bestiller litt over fjoråret, men under måltall. 
    Distrikt ,G,,J og K bestiller både lavere enn målet og lavere enn måltall. 
2: Grunna uventa auke i pris frå leverandør må prisen stå som før dette året.  
    Bukettane inneheld 8 tulipanar. Dette gjer at klubbane si forteneste vil auke trass same pris 
    pr tulipan. 
   8 tulipanar pr bukett har fått blanda mottaking i klubbane. Trass auka forteneste pr  
   bukett har nokre klubbar valt å bestille mindre enn fjoråret. Grunnen er at klubbane  
   likevel vil få fleire bukettar å selge.   
3: Bestilling av tulipanar er fordelt på fleire leverandørar. Dette gjer avstand til klubbar  
    kortare, og dermed håper vi at også frakt-kostnadane mindre.



MÅL 4 
Støtte og oppmuntre klubbane i å gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
1:Gjennom å støtte og følge opp konkrete handlingsplanar /rapportar  frå NAC´ane i distrikta. 
Dette blir også ein del av DG sitt ansvar å følge opp.  
2: Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til 
gjennom Lions Narkofond. 
3:Synleggjere Lions / sette krav om synleggjering på ulike vis der vi går inn med støtte til 
andre organisasjonar som arrangerer aktivitetar for ungdom.  

MÅL 5 
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / avis /informasjonsbrev. 

Hilde Straumsheim  
MD NAC 

1: Foredraget /perm med CD vert sendt ut til alle klubbar i november. Klubbane vert oppmoda  
   om å ta ein klubbkveld med gjennomgang av dette materiellet.  
  Alle klubbar har nå mottatt presentasjonspermen. Vi avventer resultat. 
  MD NAC deltok på Country Director`s Meeting i Budapest 9-13 januar. Norges arbeid 
  med DMV og Tulipanaksjonen vart presentert og lagt merke til. Etter ynskje frå fleire 
  av deltakarlanda er MD NAC i gang med ein engelsk versjon av presentasjonspermen. 
Ein 
  presentasjon på engelsk av tulipanaksjonen er allereie utarbeidd og vert send på  
  oppfordring til fleire Country Directors og instruktørar. 
2: Informasjonskampanjen  klubbvis så langt. 
   NAC er bedt om å gjere klubbane merksame på informasjonskampanjen 25.4 som rettar  
  seg direkte mot tulipanaksjonen, slik at klubbane kan planlegge å gjere noko ekstra ut 
av  
  aksjonen. 
3: Delt ut ”Adressebok for skoleverket.” Alle NAC skal syte for lister frå klubbane kva skular  
   dei skal oppsøkje. Klubbane lagar plan for dette. 
   Lister over prioriterte skular som skal få besøk skal vere inne hos NAC pr 10 februar.

1: NAC vert oppmoda om å vere konkret i sine planar, slik at MD NAC er best mogleg orientert  
   om aktivitetanei distrikta. 
2: Informasjon om Lions narkofond vert sendt ut til kvar enkelt klubb på info – CD i november. 
    Informasjon utsendt som planlagt. Får søknader på etterskudd som kan tyde på at  
    klubbane  ”oppdagar” Narkofondet. 
3: Bevilga støtte 100.000,- kr til TV-aksjonen. Lions sentralt ba om at dette skulle kome  
   tydeleg fram i TV -   sendinga. 

Orientering til GR og opplæring av VDG i august. 
Gjennomført NAC opplæring 
Sendt NA informasjonsbrev til GR, VDG og til alle klubbar september og oktober 
Sendt info til The Lion



TULIPANOVERSIKT PR. 14. JANUAR 2008 

DISTRIKT SENTRALT 
BESTILT

LOKALT 
BESTILT

TOTALT 
2008

MÅLTALL

A 68.400 0 68.400 65.000
B 68.600 33.200 101.800 100.000
C 104.800 9.100  113.900 115.000
D 60.114 60.114 62.000
E 98.400 10.600 109.000 110.000
F 56.200 12.100 68.300 64.000
G 28.000 30.000 58.000 70.000
H 58.200 0 58.200 65.000



J 123.200 123.200 132.000
K 120.000 0 120.000 125.000

SUM          
785.914

  123.000   880.914 908.000

DISTRIKT SENTRALT 
BESTILT

LOKALT 
BESTILT

TOTALT 
2008

MÅLTALL



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

RAPPORT FRA IR-OMRÅDE MD 104 
FRA 01.11.07 til 01.02.08 

MD IRC Evy Einarsen 

FOKUSMÅL: 

• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  
• Minimum 40%  av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til IR arbeid. 
• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 
• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Satsingsområde nr. 1 
• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  

Sak: STATUSRAPPORT INTERNASJONALT 
ARBEIDE

B

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.36 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Tiltak:  
 Å lage positiv og motiverende informasjon om øyehelseprogrammet. 

Å sikre kontinuitet i innbetalinger fra alle klubber slik at Øyehelsprogrammene kan 
gjennomføres etter oppsatte planer og tidsrammer.  
Klubbene oppfordres i perioden 2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til: 
Campaign Sight First II.  

Vurdering: 
På hjemmesiden til MD Norge er det lagt inn informasjon om CSF II. I oktober ble vår 
6.øyeklinikk åpnet i Mzuzu i Malawi. MD IRC har laget en Power Point -presentasjon 
fra åpning av Øyeklinikken i Malawi.  
Innsamlede midler pr. 22.01.08 var ca 11.- mill norske kroner. Resultatet er så langt 
positivt, men det kreves en aktiv innsats fra de distrikt/klubber som ikke har ytet etter 
evne, og gjort prioriteringer til CSF II. 

Satsingsområde nr. 2 
• Minimum 40% av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til  IR arbeid. 

Tiltak: 
Å oppfordre alle tillitsvalgte på alle nivå til å lage lett tilgjengelig informasjon som 
distribueres ut til alle distrikt og klubber via Lions Norge sin hjemmeside/ distriktenes 
hjemmesider og via e-post/ CD’er. 
Å lage en ”skrytebok” gjeldende for bistand både praktisk og økonomisk for IR-området på 
klubbnivå. 

Vurdering: 
Hjemmesidene for distriktene har informasjon om arbeidet som gjøres på IR-området. 
MD IRC har sendt ut 2  ” Infobrev ” til distriktenes IRc’er. 
Informasjonen som er tilgjengelig på de ulike nettsidene viser hvordan Lions arbeider i 
de ulike distrikter. Alle distrikt har sine egne handlingsplaner for IR-omådet. 
Bladet ” The Lion” har bidratt aktiv med informasjon gjeldene IR. 

Satsingsområde nr. 3 
• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 

Tiltak: 
• Å bidra til samhandling på tvers av landegrensene i Norden og sikre flyt av 

informasjon om pågående NSR-prosjekter til alle involverte parter. 
• Å sikre tilgang på økonomiske midler slik at prosjekter kan følge fastsatte tidsplaner. 
• Å drive med aktiv informasjonslik at klubbene ser viktigheten av å være delaktig i 

våre Nordiske samarbeidsprosjekter. 

Vurdering. 
På NSR i Sverige var de nordiske IRC’er samlet til møte og IR-seminar. Her ble det gitt kort 
informasjon om Minsk og om det nye svenske prosjektet Casa Minuta. Det er behov for å 



sikre alle prosjekt økonomisk før de blir vedtatt. Ansvarlige prosjektledere /styringsgrupper 
må rapportere til CC’ene i Norden kontinuerlig om anliggende knyttet til prosjektet, og særlig 
rundt budsjettmessige forhold, slik at man unngår økonomiske problemer.   
Slik situasjonen er nå bør det være mulig at fremstille vedtaket fra Island om økning av 
innbetalinger fra Norden til felles NSR-prosjekt. 
På NSR i Sverige presenterte Arne Solum fra Norge hefte om: ” Hjelpeprosjekter i regi av 
NSR gir resultater.” Et utmerket arbeid er utført, og viser den enorme innsatsen Lions i 
Norden har gjort i de ulike deler av verden. 

Saatsingsområde nr. 4 
• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder. 

Tiltak: 
Å etterleve Lions Missons når nød og katastrofer inntreffer. 
Å bestrebe seg på å finne positive partnere for å kunne kanalisere hjelp hurtig. 
.  
Vurdering: 

Lions Norge har bidratt til følgende områder: 
• Kr. 300.000.- til flomrammede i Bangladesh. Det er etablert et hjelpeprogram gjennom 

Lionsklubber lokalt i Bangladesh. 
Aktive innbetalinger til IR-omådet pr. 22.01.08 er: 

• Det er innbetalt kr. 268.096 til LCIF og målet er kr.388.500. 
• Det er innbetalt til Fadderbarnordningen i Uganda kr. 338.700, og målet er kr.354.100.- 
• Til NSR i Romania/ Casa Minuta/ Restaurangskolen er det innbetalt kr. 105.671, og 

målet er kr. 142.450.- 
• Til Katastrofeberedskapen er det innbetalt kr. 104.737.- 
• Det er alltid et ønske som fagsjef for dette området at innbetalingene skulle vært 

større, men det viser seg at alle klubber yter etter evne og bidrar slik de kan ut fra 
antall medlemmer og økonomi. 

• Det er positivt at Lions kan være ”Til Tjeneste”, slik det står i Lions Statement. 

Satsingsområde nr. 5 
• Synliggjøre felles IR innsatser.  

Tiltak: 
Å benytte enhver mulighet å spre informasjon om IR. 
Å gjøre all informasjon tilgjengelig på Internett og på andre måter. 
Å oppfordre alle klubber til å fast infotid om IR på klubbmøter. 

Vurdering: 
Det foreligger mye brukbart stoff på de ulike hjemmesider. Det er viktig at alle klubber bruker 
infotid på medlemsmøter om IR- aktiviteter. Dette er noe alle distriktsguvernører bør 
oppfordre og ansvarliggjøre sine IRC’er til å sette på dagsorden på både medlems -og 
sonemøter.  



Lakselv, den 22.januar 2008 

      MD IRC Evy Einarsen  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se det foreløpige regnskapet i sak 3.41 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Som det fremgår av regnskapet, er dette gjort opp med et overskudd på kr. 438.000 (223.000), 
mot et budsjett på kr. 178.000.  
Resultatet er meget godt, og langt over det man regnet med etter 3 kvartaler. De viktigste 
tingene er: 

• Det er arrangert langt flere kurs enn i 2006, og tilnærmet det antall et var regnet med i 
budsjettet.  

• Andre inntekter er sponsing fra Krimfo AS 
• Salget av bøker ut over det som følger med på kursene ligger kr. 195.000 over budsjett 

og kr. 140.000 over 2006. 
• Når vi fikk tildeling fra Helse og Sosialdirektoratet (HSD), var tilskuddet til 

høgskolekurs redusert. Derfor fikk vi kun refundert kr. 244.000 mot budsjettert kr. 
544.000. 

• Lønnskostnadene ligger vel ½ mill under budsjett, dels pga sykdom, dels pga. laver 
bemanning. 

• Den lang sykdomsperioden til spesielt en av de ansatte, medførte at vi ikke fikk gjort 
på langt nær så mye prosjektarbeide (som betales av HSD).  

• Varekost på bøkene er meget lave, da alle nye bøker er betalt av bevilgningen fra 
HSD. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Et overskudd på kr. 438.000 er prinsipielt for høyt. Så lenge vi har bevilgningene fra HSD, er 
vi rimelig trygge på å gå med et betydelig overskudd. Man bør derfor vurdere to forhold: 

• Prisen klubbene betaler for kursene 
• Tilskuddet pr kurs fra narkofondet.  

I første omgang foreslås at dette tas opp i styremøte i DMV for deretter å bli behandlet på 
GRM. 
Regnskapet tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAPET I DMV O

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.39 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Stiftelsen Det er mitt valg

RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.12.2007

Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2007 2006 2007 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 1 726 250 1 457 500 1 750 000 (23 750)
Musikalen 10 860 9 850 10 000 860 
Andre inntekter 67 111 9 644 1 000 66 111 
Salg bøker og brosjyrer 431 327 289 791 236 500 194 827 
Kurs høgskolene 243 850 485 950 544 000 (300 150)
Sum inntekter 2 479 397 2 252 735 2 541 500 (62 103)

Driftskostnader
Personalkostnader 1 286 625 1 502 306 1 800 277 (513 652)
Reiser/møter 252 236 234 996 274 000 (21 764)
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt (101 300) (326 250) (530 000) 428 700 
Belastn. fra MD 104 0 0 0 0 
Lokalkostnader 52 325 36 440 38 000 14 325 
Revisjon og regnskap 101 500 111 250 115 000 (13 500)
Avskrivninger 6 585 6 585 0 6 585 
Royalty 56 295 58 680 60 900 (4 605)
Adm.og kontorkostnader 235 022 156 572 197 250 37 772 
Lagerkost, utsendelse 130 243 119 045 75 000 55 243 
Varekost solgte bøker 35 067 128 466 332 700 (297 633)
Avs. tap på krav (3 600) 3 600 0 (3 600)
Sum driftskostnader 2 050 998 2 031 689 2 363 127 (312 129)

Driftsresultat 428 399 221 046 178 373 250 026 

Finansresultat 9 834,68 1 612 9 835 

Resultat før netto prosjekter 438 233 222 657 178 373 259 860 

01.10 - 31.12. 2007 Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2007 2006 2007 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 607 250 580 500 525 000 82 250 
Musikalen 5 010 3 200 3 000 2 010 
Andre kursinntekter 25 000 4 572 300 24 700 
Salg bøker 161 825 141 716 70 950 90 875 
Kurs høgskolene 102 750 211 400 163 200 (60 450)
Sum inntekter 901 835 941 388 762 450 139 385 

Driftskostnader
Personalkostnader 408 709 398 765 483 075 (74 366)
Reiser 92 247 116 115 82 200 10 047 
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt (65 000) (47 250) (159 000) 94 000 
Belastn. fra MD 104 0 0 0 0 
Lokalkostnader 13 082 9 110 9 500 3 582 
Revisjon og regnskap 5 250 18 750 18 750 (13 500)
Avskrivninger 1 645 3 292 0 1 645 
Andre driftskostn - royalty 14 085 13 005 15 225 (1 140)
Adm.og kontorkostnader 46 721 32 581 49 312 (2 591)
Lagerkost, utsendelse 42 833 51 833 22 500 20 333 
Varekost solgte bøker 15 079 71 359 99 810 (84 731)
Avs. tap på krav (3 600) 3 600 0 (3 600)
Sum driftskostnader 571 051 671 160 621 372 (50 321)
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Driftsresultat 330 784 270 229 141 078 189 706 

Finansresultat 13 510 5 095 0 13 510 

Resultat før netto prosjekter 344 294 275 324 141 078 203 216 
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RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.12.2007

Oppf. grad
i %

99 
109 

6 711 
182 

45 
98 

71 
92 
19 

138 
88 

92 
119 
174 

11 

87 

240 

246 

Oppf. grad
i %

116 
167 

8 333 
228 

63 
118 

85 
112 
41 

138 
28 

93 
95 

190 
15 

92 
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244 
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Stiftelsen Det er mitt valg

Balanse 12/31/07 12/31/06
   

Eiendeler
Note

Anleggsmidler
Varige driftsmidler 0 6 585

Omløpsmidler
Varer på lager 0 8 800

Forskuddsbetalte kostnader/fordringer 84 361 57 192
Debitorer  87 784 32 065
Sum fordringer 172 145 89 257

Bank 2 498 591 1 554 106
Sum omløpsmidler 2 670 736 1 652 163

Sum eiendeler 2 670 736 1 658 748

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01. 578 249 355 591
Stiftelseskapital 200 000 200 000
Årets resultat drift 438 233 222 657
Sum egenkapital 1 216 482 778 249

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 38 315 183 056
Mellomværende med SHD 223 889 141 001
Mellomværende med SHD VOB 771 933 0
Mellomværende med LCIF 22 841 140 104
Annen kortsiktig gjeld 34 395 42 733
Skyldig forskuddstrekk & arb.g.avg. 168 985 198 821
Skyldig feriepenger 193 896 174 784
Sum kortsiktig gjeld 1 454 254 880 499

Sum egenkapital og gjeld 2 670 736 1 658 748

Regnskapsprinsipper

Årsregnskapet er satt opp med informasjon om langt flere opplysninger enn 
regnskapslovens oppstillingsplan. Dette ut fra at det har vært en tradisjon i 
vår organisasjon å gi disse opplysningen, dels at et høringsutkast til god 
regnskapsskikk for ideelle organisasjoner gir adgang til å presentere 
regnskapet på en friere måte, men dog slik at det skal tilfredsstille
regnskapslovens generelle opplysningskrav.
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Inntektsføring.
Alle inntekter fra faktureringen til Lionsklubbene 
inntektsføres ved faktureringen. 

Klassifisering og vurdering av balanseposter.
Omløpemidler og kortsiktig gjeld omfatter poster som forfaller til betaling 
innen et år. Øvrige poster er klassifisert som anleggsmidler/langsiktig gjeld. 
Omløpsmidler vurderes til laveste av anskaffelseskost og virkelig verdi. 
Kortsiktig gjeld balanseføres til nominelt beløp på etableringstidspunktet.
Anleggsmidler vurderes til anskaffelseskost og avskrives lineært over
driftsmidelets levetid. 

Varige driftsmidler.
Varige driftsmidler balanseføres og avskrives over driftsmiddelets
levetid dersom de har en levetid på 3 år eller mer.

Fordringer
Fordringer er oppført i balanse til pålydende.

Pensjonsforpliktelser.
Pr. 31.12.2007 omhandlet pensjonsordningen fire personer. Kostnadene
er i sin helhet utgiftsført. 

Noter

Note 1. Materiell og kurs
I 1. halvår 2006 ble kursene fakturert med kr. 30.000 (2-dagers), kr. 20.000 (1-dags) og 
kr. 3.000 (oppfriskningskurs). Fra 2. halvår 20006 er kursene fakturert klubbene med hhv
kr. 10.000, kr. 7.500 og kr 3.000. Fra narkofondet er det i tillegg overført hhv
kr. 25.000, kr. 17.500 og kr. 2.000.

Note 2. Materiell og kurs høgskolene.
Materiell faktureres med kr. 100 pr student. Kursene finansieres av midler fra 
Sosial- og helsedirektoratet med kr. 750 pr student.

Note 3. Personalkostnader og egne ansattes arbeid mot prosjekt.
Også I 2007 har egne ansatte arbeidet med nyutvikling av materiell. Dette arbeidet
dekkes av midler fra Sosial- og helsedirejtoratet (SHD). For å dekke opp bestilte kurs, 
har vi i noen tilfeller engasjert våre freelance-kursledere.

2007 2006
Lønn, lønn vikarer og feriepenger 923 852 1 067 287
Arbeidsgiveravgift 188 541 152 619
Pensjonskostnader 66 591 65 926
Andre ytelser 9 257 14 038
Honorar selvstendig næringsdrivende 98 384 202 435
Sum personalkostnader 1 286 625 1 502 305

Gjennomsnitt antall årsverk (fast ansatte) 3,0 3,5

Daglig leder Styre
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Årslønn daglig leder/styre 376 906 0
Pensjonskostnader 24 630 0
Øvrige ytelser 6 096 0
Sum 407 632 0

2007 2006
Honorarer revisor 26 500 26 563
Annen bistand 0 9 687
Totalt revisjon 26 500 36 250

Note 4. Varekost/lager/utsendelse.
Produksjon av nye bøker har blitt dekket av SHD, hvilket 
medfører lave innkjøpskostnader på det materiellet som brukes på kursene

Note 5. Netto resultat prosjekter.
På SHD-prosjektene er det brukt kr. 223 889,- mindre enn mottatt som tilskudd.
Beløpet er søkt overført til 2008, noe som er godtatt, men som vil medføre tilsvarende
lavere bevilgning for 2008.
Eget prosjekt Vold og overgrep mot barn har fått støtte på kr 855 000. Brukt hittil:
kr 83 067,-. Rest 771 993,- står på egen konto sammen med andre SHD prosjekt.

Note 6. Mellomværende med LCIF
Vi har fått innvilget totalt USD 100.000 i støtte fra LCIF. Av dette ble USD 75.000 
utbetalt i 2004. De resterende USD 25.000 er utbetalt i 2006. Av dette beløpet
er det 22 841,- som ennå ikke er brukt.

Note 7. Varelager
Man har et lager av bøker som er bokført til verdi 0. Dette er bøker
som i sin helhet enten er finansiert av SHD eller LCIF. Disse bøkene 
representerer derfor en skjult verdi, idet varekostnadene også i 2008
vil bli lave så lenge man bruker av dette lageret.

Note 8. Bank
Innestående på sperret konto for avsatt skattetrekk er pr. 31.12.2007
kr. 95 224,19 Skyldig skattetrekk var pr. samme dato kr. 93 857.-.
Ikke brukt av SHD bevilgningene er innestående på separat konto med
kr. 1 017 586 93,-.

Note 9. Annen kortsiktig gjeld.
Herav royalty til Lions Clubs International kr. 28.170,-.

Note 10. Prosjektregnskapet utgjør:
Sosial- og helsedirektoratet (SHD) 2007 2006
Mottatt tilskudd SHD 2 175 000 2 100 000
Mottatt tilskudd SHD Vold og overgrep 855 000 0
Sum tilskudd 3 030 000 2 100 000
Prosjektkostnader:
Evaluering 395 528 288 931
Materiell 679 954 771 621
Skolering 875 630 898 447
Vold og overgrep 83 067
Sum prosjektkostnader 2 034 179 1 958 999
Resultat overført til balansekonto 995 822 −1 958 999
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Lions Clubs International Foundation (LCIF)
Mottatt tilskudd 140 104 262 420
Web-side 117 263 291 316
Resultat overført til balansekonto 22 841 −28 896

4
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(Liv 0,1, Wenhce 0,5, Ivar 0,8 AGE 1, Gunnar 0,45, resten 0,15) Gunnar + resten skal egentlig kke være med her…. Ikke fast ansatte
I så fall blir det 2,4
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Stiftelsen Det er mitt valg

REGNSKAPSRAPPORT PROSJEKT PR. 31.12.07

 

SHD Regnskap Regnskap Bevilget støtte Bevilget støtte
Note 12/31/07 12/31/07 HSD LCIF

Utbetalt støtte Påløpn. Kost. Resultat LCIF

Støtte/tilskudd SHD 2 175 000  2 175 000
Støtte/tilskudd SHD VOB 855 000 855 000
LCIF 140 104 0
Sum inntekter 3 030 000 0 140 104 3 030 000

 
Evaluering 400 000 −4 570 404 570  400 000
   Design 0 167 463 −167 463 0
   Ungdomstrinnet 0 232 635 −232 635 0
   Veiledningsmøter intervensjon 0 0 0 0
   Trykking, utsendelse 0 0 0 0
   Eksterne veiledere 0 0 0 0

Sum Evaluering 400 000 395 528 4 473 400 000

Materiell
   Grunnskolen 400 000 554 372 −154 372 400 000
   Vold og overgrep 0 0 0 0
   Videregående skole 200 000 15 398 184 602 200 000
   Foreldre 0 70 877 −70 877 0
   Aktivitets- lekehefte 0 41 020 −41 020 0
   Barnehageopplegg 150 000 −1 714 151 714 150 000

Sum Materiell 750 000 679 954 70 046 750 000

Skolering  
   Pedagogiske høgskoler 250 000 237 750 12 250 250 000
   Nye instruktører 100 000 46 433 53 567 100 000
   Oppfølgingskurs 200 000 41 540 158 460 200 000
   Foreldremøter 125 000 18 835 106 165 125 000
   Instruktører/medarbeidere 350 000 531 073 −181 073 350 000
   Vold/overgrep 0 0 0 0

Sum Skolering 1 025 000 875 630 149 370 1 025 000
Vold og Overgrep 855 000 83 067 771 933 855 000
LCIF 117 263 0
Overheadkostnader 0 0  0
Sum 3 030 000 2 034 179 995 822 117 263 3 030 000 0

Resultat 0 0 995 822 22 841 0
Ført mot driftsregnskapet 0 0 0
"Overskudd" fra i fjor 0 0
Netto resultat 0 995 822 22 841
Ikke utbetalt 0
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se referatet nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Regnskapet etter 3. kvartal er tilfredsstillende, og det forventes et årsoverskudd på ca. kr. 
200.000. 
Det er sendt inn ny søknad for 2008 til HSD på totalt kr. 2.780.000.-. 
Bevilgningen for 2007 vil ikke bli helt oppbrukt, og det søkes om overførsel til 2008. På 
denne måte vil man ha penger til å fortsette påbegynte prosjekter inntil svar på søknaden for 
2008 foreligger.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet tas til orientering.  

VEDTAK: 

Styremøtereferat 

Styremøte den 16.11.2007 

Til stede:  Styreleder  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Sølvi Nordlund 
   Styremedlem  Stein Larsen 
   Styremedlem  Bjørn Holm 
   Styremedlem  Liv Ruud 
   Styremedlem  Kjell Børresen 
I tillegg deltok: Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
   MD NAC   Hilde Straumsheim 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE I DMV 16.11.07 O

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.42 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Referent:  Ivar Tollefsrud 

Styreleder åpnet møtet og ønsket alle velkommen. Et generelt ønske om å få møtereferat 
tilsendt kort tid etter møtet vil bli prioritert. 

1/07. Godkjenning av innkalling og referat 
Vedtak: Innkallingen godkjent, styrereferatet fra 27.8.2007 godkjent. 

11/07. Regnskap YTD/3. kvartal 2007 med kommentarer 
Overskudd etter 3. kv. er på ca kr 94.000,- mot budsjettert kr 37.000,- Kvartalet var 
budsjettert med underskudd på ca kr 77.000,- 
Av dette og med avtalte kurs resten av året, ligger stiftelsen an til å få et overskudd på ca kr 
200.000,- i overskudd! 

18/07. Søknad Sh-dir – kort orientering 
Søknaden for 2008 er på totalt kr 2.780.000-. Dette er fordelt på kr 850.000,- for 
materiellutvikling, kr 1.310.000,- for skolering og kr 620.000,- for evaluering. 
Vi har også denne gang søkt om støtte til å arrangere lærerkurs på høgskolene. Signalene fra 
skolene og studentene er klare: Dette vil vi gjerne ha!  
Et viktig moment under skolering, er øket innsats mot ”ungdomsarbeiderne” i Lions. 
Penger som ikke blir brukt opp søkes overført neste år, slik at påbegynte prosjekter ikke 
trenges avsluttet i år. 

19/07. European LQ meeting i Ungarn 
Alle ansatte og freelance medarbeidere er påmeldt til dette møtet. I tillegg er invitert 
Styreleder Sigmund Kjos og MD NAC Hilde Straumsheim. Alle bortsett fra Gunnar Malmin 
og Wenche Skadberg drar. Instruktørene har egne møter, og de forskjellige lands ledere har 
egne møter. Referat på neste styremøte.  

20/07. Gjennomgang av aktiviteter fra ”Veggli-møtet” den 27.-28. oktober 2007 
- Det er et ønske å kunne følge lærerstudenter etter utdanningen deres på høgskolene 

rundt om i landet. Det kreves da flere opplysninger som må registreres i vårt 
databasesystem. Registreringsskjemaene må endres slik at e-post og mobilnummer 
kan registreres. Må vurderes videre opp mot kapasitet i DMV. 

- Kan instruktører selge DMV kurs i definerte områder? (Utprøving i Oslo?) 
- Kan vi inngå sponsoravtaler med visse firmaer som i motytelser får kurs i DMV for 

sine ansatte. SK lager forslag til brev. 
- Tilby FAU å holde foreldremøter med hovedtema DMV. (resulterer dette i flere kurs i 

skolen?) 
- Mer aktiv opplæring av ”spesielt interesserte” lionsmedlemmer for salg av opplegget 

til skoler. 
Dette er punkter som vil være gjenstand for diskusjoner i styremøter og eventuelle andre 
møter med stiftelsens styre/ansatte/freelansere 

5/07. Eventuelt 
Blomsterhilsen til jul til instruktører og ”nære hjelpere” 



Neste styremøte avholdes på lionskontoret 15. februar 2008. 

Oslo 24.1.2008 

Sigmund Kjos    Liv S. Ruud    Bjørn Holm 
Styreleder     

   
Stein Larsen    Sølvi Nordlund   Kjell Børresen 

   



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se måltallene i sak 3.44 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Hoveddallene viser: 

1. Medlemstall er 12.709, en nedgang på 244 fra 30.06.07. Målet er 13.319 
2. Ingen ting skjer med Leo-klubber 
3. Innbetalingen til Leo-arbeidet og ungdomskontoen over målet – meget bra. 
4. Innbetalingen til CSF II er vel 10,4 mill. Når vi målet på 14,6 mill? 
5. Vi mangler ca. 20.000 for å nå målet på NSR prosjektet 
6. Tulipanbestillingen er på 881.000. Høyere enn i 2007, men 27.000 under målet. 

Antallet som bestilles lokalt økende, og er et stort problem. Det må gjøres noe med 
dette før neste aksjon.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: MÅLTALL PR. 31.12.2007 O

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.43 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



YC området

Studenter ut Reservasjoner

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 November Februar Mai Avvik
A 6 8 6 −2
B 9 14 3 −11
C 8 10 4 −6
D 8 13 16 3
E 6 6 0 −6
F 3 5 4 −1
G 26 23 30 7
H 15 10 12 2
J 8 20 14 −6
K 10 15 15 0

Totalt 99 124 0 104 0 −20

Leo-klubber

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 November Februar Mai Avvik
A 0 0
B 0 0
C 1 −1
D 1 1 −1
E 1 0 0
F 1 −1
G 0 0
H 2 1 −1
J 0 0
K 0 0 0

Totalt 4 4 0 0 0 −4

Leo arbeid

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 07/08 Jul-Sep Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 5 800 6 000 4 750 200 4 050 500 0 0
B 4 900 5 000 4 400 1 000 3 400 0 0 0
C 3 400 3 500 1 500 500 1 000 0 0 0
D 9 950 10 000 5 000 1 600 1 900 1 500 0 0
E 16 600 17 000 15 000 4 900 8 600 0 1 500 0
F 6 200 4 000 11 800 1 000 8 800 1 000 1 000 0
G 7 900 7 000 5 700 2 400 2 800 500 0 0
H 16 400 15 000 26 600 8 900 11 200 4 500 1 500 500
J 14 790 14 000 11 300 6 300 2 200 1 800 500 500
K 6 760 6 500 6 450 2 400 2 650 900 500 0

Uspesifisert/renter 3 286 4 109 0 4 109
Totalt 95 986 88 000 96 609 29 200 46 600 10 700 9 109 1 000 0 0 0 0 0

Ungdomsarbeide

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 07/08 Jul-Sep Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 6 200 7 000 7 600 1 900 3 700 1 500 500 0
B 2 800 3 000 2 300 1 000 1 300 0 0 0
C 12 980 14 000 21 395 3 520 9 235 4 650 1 990 2 000
D 10 700 12 000 11 900 1 200 3 400 2 000 5 300 0
E 13 900 13 000 14 450 2 000 8 450 1 500 2 500 0
F 10 000 5 000 8 900 1 000 4 500 2 900 500 0
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G 10 580 10 000 9 720 2 800 3 220 1 700 0 2 000
H 34 400 30 000 34 900 9 400 14 500 7 000 1 500 2 500
J 22 350 23 000 27 600 11 900 5 000 9 700 500 500
K 13 530 15 000 21 040 5 600 12 540 2 100 400 400

Uspesifisert/renter 10 965 3 742 0 3 742
Totalt 148 405 132 000 163 547 40 320 65 845 33 050 16 932 7 400 0 0 0 0 0
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ME området

Netto medlemmer

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 075 1 082 −30 1 069 1 070 1 067 1 064 1 057 1 060 1 052
B 1 159 1 250 −115 1 159 1 159 1 149 1 128 1 125 1 131 1 135
C 1 369 1 459 −141 1 373 1 371 1 362 1 336 1 334 1 334 1 318
D 1 096 1 156 −77 1 093 1 093 1 093 1 093 1 091 1 091 1 079
E 1 489 1 472 −2 1 490 1 485 1 472 1 466 1 463 1 470 1 470
F 1 277 1 307 −110 1 273 1 272 1 256 1 235 1 216 1 209 1 197
G 1 419 1 432 −31 1 421 1 413 1 413 1 407 1 407 1 405 1 401
H 1 132 1 172 −56 1 127 1 120 1 119 1 116 1 115 1 113 1 116
J 1 684 1 711 −49 1 684 1 680 1 678 1 672 1 665 1 656 1 662
K 1 253 1 278 −36 1 250 1 251 1 251 1 248 1 249 1 240 1 242

Totalt 12 953 13 319 −647 12 939 12 914 12 860 12 765 12 722 12 709 12 672 0 0 0 0 0

Antall klubber

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 43 44 −1 43 43 43 43 43 43 43
B 50 52 −4 50 50 50 50 50 50 48
C 59 57 2 59 59 59 59 59 59 59
D 43 43 −1 42 42 42 42 42 42 42
E 54 54 0 54 54 54 54 54 54 54
F 49 50 −3 49 49 49 49 47 47 47
G 58 59 −1 58 58 58 58 58 58 58
H 46 44 2 46 46 46 46 46 46 46
J 58 60 −2 58 58 58 58 58 58 58
K 44 43 0 43 43 43 43 43 43 43

Totalt 504 506 −8 502 502 502 502 500 500 498 0 0 0 0 0

Antall filialklubber

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 2 −1 1 1 1 1 1 1 1
B 1 8 −5 1 1 1 2 3 3 3
C 1 2 −1 1 1 1 1 1 1 1
D 1 −1
E 0 0

1



F 0 0
G 0 0
H 0 0
J 0 0
K 0 0

Totalt 3 13 −8 3 3 3 4 5 5 5 0 0 0 0 0
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NA området

Bestilling av tulipaner

Distrikt 2005/06 .2006/07 MÅL 2007/08 Avvik JanuarMars Oktober mandag, januar 14, 2008 April
A 64 200 65 000 65 000 3 400 68 400
B 87 576 99 050 100 000 1 800 101 800
C 110 500 113 100 115 000 −1 100 113 900
D 57 600 58 700 62 000 −1 886 60 114
E 108 800 108 100 110 000 −1 000 109 000
F 62 400 59 600 64 000 4 300 68 300
G 59 600 64 600 70 000 −12 000 58 000
H 60 800 56 580 65 000 −6 800 58 200
J 108 900 127 600 132 000 −8 800 123 200
K 112 800 120 600 125 000 −5 000 120 000

Totalt 833 176 872 930 908 000 −27 086 0 0 0 880 914 0
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IR området

Campaign SightFirst II akkumulerte tall

Distrikt 2005-2006 2006-2007 Mål 2007/08 Mål. 2005-08 Innbet. 07/08 Innbet 05/08 Avvik  05/08 2005-20006 2006-2007
A 48 000 224 890 150 000 422 890 180 111 453 001 30 111 48 000 224 890
B 83 595 571 257 545 148 1 200 000 305 077 959 929 −240 071 83 595 571 257
C 110 933 435 060 400 000 945 993 272 800 818 793 −127 200 110 933 435 060
D 82 400 430 017 757 583 1 270 000 420 695 933 112 −336 888 82 400 430 017
E 118 001 531 554 1 200 000 1 849 555 699 546 1 349 101 −500 454 118 001 519 554
F 99 900 303 929 450 000 853 829 305 536 709 365 −144 464 99 900 303 929
G 115 700 564 200 803 000 1 482 900 517 164 1 197 064 −285 836 115 700 564 200
H 112 938 640 810 496 252 1 250 000 445 850 1 199 598 −50 402 112 938 640 810
J 151 800 964 553 727 247 1 843 600 553 174 1 669 527 −174 073 151 800 964 553
K 119 800 511 877 600 000 1 231 677 487 853 1 119 530 −112 147 119 800 511 877

Uspesifisert/renter 7 138 37 766 100 000 144 904 498 612 543 516 398 612 7 138 49 766
Totalt 1 050 205 5 215 913 6 229 230 12 495 348 4 686 418 10 952 536 −1 542 812 1 050 205 5 215 913

Campaign SightFirst II. Tall pr måned

Distrikt Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 55 230 52 920 54 731 2 500 14 730
B 60 143 130 807 69 145 27 380 17 602
C 79 510 72 970 47 490 40 630 32 200
D 43 650 117 020 86 350 37 675 136 000
E 209 003 211 693 137 800 74 400 66 650
F 21 600 101 304 53 016 53 533 76 083
G 136 560 220 450 57 860 31 554 70 740
H 127 370 145 300 124 200 2 500 46 480
J 124 160 211 474 88 600 27 940 101 000
K 190 001 104 270 68 932 111 500 13 150

Uspesifisert/renter 1 596 4 000 92 870 352 888 47 258
Totalt 1 048 823 1 372 208 880 994 762 500 621 893 0 0 0 0 0

LCIF (Mål 388.500)

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 20 520 22 000 15 860 4 530 7 850 2 160 600 720
B 19 570 22 000 17 210 5 400 7 590 3 120 1 100 0
C 23 070 24 000 19 980 7 300 7 290 3 170 1 720 500
D 26 440 35 000 20 990 3 080 9 590 5 540 2 780 0
E 39 160 42 000 36 620 8 120 16 120 5 500 4 580 2 300
F 24 311 20 000 20 230 2 100 10 580 5 870 750 930
G 32 290 18 000 28 410 10 410 10 120 6 280 900 700
H 29 610 20 000 34 110 11 670 16 680 3 890 1 420 450
J 40 730 41 000 41 053 14 833 11 150 11 270 2 000 1 800
K 32 590 35 000 32 160 11 370 9 510 6 780 3 780 720

Uspesifisert/renter 5 219 5 000 9 593 0 9 593
Totalt 293 510 284 000 276 216 78 813 106 480 53 580 29 223 8 120 0 0 0 0 0

Katastrofeberedskapen

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 50 700 52 000 2 400 0 0 0 0 2 400
B 72 050 0 0 0 0 0 0 0
C 88 650 0 4 200 2 500 0 0 1 700 0

1



D 75 000 40 000 3 500 1 500 0 2 000 0 0
E 130 300 120 000 2 300 0 0 2 300 0 0
F 76 250 70 000 2 400 0 0 0 2 400 0
G 103 800 95 000 4 500 0 0 0 1 500 3 000
H 103 200 100 000 2 500 0 0 0 0 2 500
J 175 300 175 300 3 200 3 200 0 0 0 0
K 108 000 100 000 14 100 8 500 0 5 600 0 0

Uspesifisert/renter 117 775 147 074 73 537 0 0 0 73 537 0
Totalt 1 101 025 899 374 112 637 15 700 0 9 900 79 137 7 900 0 0 0 0 0

Nordisk samarbeidsprosjekt (Romania) (Mål 142.450)

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 9 794 10 000 7 106 1 630 4 063 1 413 0 0
B 8 454 10 000 6 704 1 809 2 901 786 1 208 0
C 10 254 13 600 9 339 3 721 3 077 1 115 626 800
D 10 446 12 000 4 439 740 1 215 1 698 786 0
E 18 057 17 000 13 148 2 489 6 173 3 000 1 086 400
F 11 701 11 000 8 327 1 500 3 672 1 750 1 064 341
G 18 014 18 000 12 499 5 034 3 959 2 506 300 700
H 13 130 10 000 12 985 3 493 6 451 1 177 1 374 490
J 14 726 14 800 23 499 4 464 13 097 4 518 300 1 120
K 15 389 15 000 9 725 3 553 2 856 2 190 646 480

Uspesifisert/renter 1 599 2 231 0 2 231
Totalt 131 564 131 400 110 002 28 433 47 464 20 153 9 621 4 331 0 0 0 0 0

Fadderbarn i Uganda

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 24 300 25 000 19 500 5 000 13 500 1 000 0 0
B 19 500 20 000 19 000 7 500 3 500 7 500 500 0
C 28 400 29 000 25 900 7 500 10 000 5 000 900 2 500
D 27 400 30 000 26 900 7 500 2 500 9 400 7 500 0
E 48 000 40 000 42 300 13 800 17 500 7 500 3 500 0
F 30 000 30 000 33 500 7 500 16 000 7 500 2 500 0
G 23 600 21 000 26 100 13 100 10 500 2 500 0 0
H 52 500 50 000 67 000 12 500 32 000 15 000 5 000 2 500
J 74 100 74 100 60 000 17 500 20 000 15 000 2 500 5 000
K 35 500 35 000 31 000 8 000 13 000 5 000 2 500 2 500

Uspesifisert/renter 0 0 0
Totalt 363 300 354 100 351 200 99 900 138 500 75 400 24 900 12 500 0 0 0 0 0

Modellklubber

Distrikt 2006/2007 MÅL 30.06.08 TOTAL 05/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 0 0 0 0 0 0
B 2 5 4 1 0 1
C 1 2 1 0 0 0
D 2 3 2 0 0 0
E 2 3 6 3 0 1
F 0 3 3 2 0 1
G 0 2 2 2 0 0
H 3 6 6 2 1 0
J 1 7 6 3 2 0
K 0 0 1 0 1 0

Totalt 11 31 31 0 0 13 4 3 0 0 0 0 0
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se den foreløpige rapporten nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det er solgt 17 kartonger mer enn i 2006. Dette betyr et større overskudd for året 2007. 
Imidlertid ble lageret tomt, og det er kjøpt inn 7700 nye kartonger (11 tonn). Både 
innkjøpspris, frakt og andre kostnader har økt, slik at fortjeneste pr. kartong vil gå ned.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. Regnskapet vil bli oversendt når det er mottatt.  

GS ber en del guvernører se nøye på tallene. Her ligger mange muligheter for den rette 
”kræmer” 

VEDTAK: 

Sak: LIONS MINTS – RAPPORT 2007 O

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.45 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lion Mints  -  LC Randaberg 

SALGSOPPGAVE FOR 2007 
Oppgaven viser solgte kartonger med Lion Mints fordelt på distriktene. 
Tall for 2006 i parentes. 

Distrikt Ant. klubber  Ant. kartonger % av salget 

 A            10       20      (25)      7,1      (9,4) 
 B            15       34      (33)    12,1    (12,5)  
 C              9       13      (21)      4,6    (7,9) 
 D            13       28      (19)      9,9      (7,2) 
 E         22     68      (67)   24,1   (25,3)
 F            18                          40      (38)    14,2    (14,3) 
 G            13       27      (19)      9,6      (7,2) 
 H   6         7        (6)      2,5      (2,3) 
 J            14       22      (20)      7,8    (7,5) 
 K            14        23      (17)      8,1      (6,4) 

 Sum          134     282     (265)              100,0     

”Salgstoppen 2007” 
De fem mest aktive klubbene har dette året bestilt/solgt følgende antall kartonger Lion Mints: 

LC Sola/Tananger   15         (12)   
LC Nøtterøy    11         (12) 
LC Kristiansand/Oddernes 11         (11)
LC Nesøya   8           (8)
LC Bodø     7    (9)

MYNTBOKSER
I tillegg til Lion Mints er det i 2007  solgt 130  (200) myntbokser for Lion Mints.    

Randaberg,  02.01.08 

Steinar Straum 





GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se rapporten nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Statusrapport for MD PRC  
MD 104  2007-2008 

Generelle forutsetninger 
- Lions etiske norm 
- Langtidsplan 2007-2010  

Hovudfokus og mål for MD-PRC 2007-2008: 
Økt kunnskapsnivå om Lions både internt og eksternt. Gjennomføre 
informasjonskampanje sentralt samordnet med PR-aktiviteter lokalt.  

MÅL 1  Økt kunskapsnivå om Lions blant lionsmedlemmer 
Tiltak:  
- Utarbeide presentasjoner 
Gjennomgå og videreutvikle informasjonsmateriell for Lionsmedlemmer. Først og fremst 
nettbasert, men presentasjon for bruk i klubber uten nettilgang må være tilgjengelig. Vekt på 

Sak: STATUSRAPPORT PR B

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.46 – 2007/08

Saksbehandler: Vibeke Aasland Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



interaktivitet og opplæring i hvordan finne informasjon. 

STATUS: MD-LDC har samlet informasjon om Lions både for medlemmer og tillitsvalgte. 
Innhold holdes oppdatert av fagsjefene. Vil bli et eget punkt for alle fagsjefmøtene i juni 
2008. 

- Videreutvikle The Lion 
1 Mer stoff om allmenngyldige temaer som interesserer Lions. Evnt temanumre som kan 
gjøre The Lion mer attraktivt for annonsering.  

Status: Tema-artikler – samarbeid avtalt med nordiske redaktører under redaktørmøtet på 
NSR. Samkjøres med annonser. Enighet om å jobbe fram en generell artikkel per nummer 
som kan publiseres i alle nordiske land og som kan suppleres med lokalt vinklede artikler. 
Vibeke skriver første artikkel for oktobernummeret, reise eller mat. Enighet om å dele 
kostnader for evnt eksterne bidrag. Frist: ca 4-5 måneder før publisering. For september/
oktobernummeret bør artikkelen være ferdig i slutten av mars. Viktig med tilstrekkelig tid for 
annonseselgerne. Maud skriver neste, helserelatert. 
 
2. Mer bruk av faktabokser i The Lion.  

STATUS: Har innført flere faktabokser for å informere om Lions arbeid generelt. Side to har 
fast side med generell informasjon om Lions og informasjon om medlemskap.  
3. Gjennomføre en brukerundersøkelse våren 2008. 

Status:Et spørreskjema i The Lion nr. 5.  Gjenbruk av teknologien bak Lions julekalender på 
nettsidene. 

- intern info-konkurranse 
Statutter fremlegges guvernørrådet i februar. Egen jury på distriktene vurderer nettsider og 
velger kandidater. Kandidatene vurderes av en nasjonal jury. Fin premie utdeles på riksmøte.  

MÅL 2 Økt kunnskapsnivå eksternt om Lions 
Informasjonskampanje 2007-08 : 
Annonser i lokal- og distriktaviser, magasiner, fagtidsskrifter og web. Vervebrosjyre og 
plakater produseres av Ludens. 

STATUS: Brosjyren er trykket. Gjenstår arbeid med korrektur/tekster for plakater. Ferdig i 
midten av februar.  

- Medieplan videreutvikles i samarbeid med et mediebyrå, kanskje byrået Mindshare. 

STATUS: Medieplan er utarbeidet av Mindshare. Jevnt over gode rabatter, annonsene dekker 
97 % av Norges befolkning i alderen 40+ 7,5 ganger. Hovedvekt på avisenes helgemagasiner, 
regionaviser med samkjøringer og utvalgte magasiner.  
Internett er lagt inn i budsjett, men det er ikke bestemt hvor vi annonserer. 



Forslag: Vi setter av en viss sum som brukes på lokale medier og som distriktet disponerer. 
PRC lager en prioritert liste over hvilke lokale medier som bør brukes. Mediebyrået må gi 
faglig veiledning slik at annonsene sees av målgruppen i størst mulig grad. 

STATUS: Ingen distriktspott ettersom det blir altfor dyrt i forhold til dekningsgrad. 
Distriktene har fått mulighet til å kommentere medieplan og komme med forslag til aviser/
tidsskrifter som bør være med. Medieplanen ble presentert av Tor Bertheussen på et dagsmøte 
på Gardermoen for PRC og MEC oktober 2007. Forslagene ble vurdert av mediebyrået og 
noen justeringer foretatt. 

PR-byrå 
- undersøke mulighet for samarbeid med mediebyrå for redaksjonell omtale.  
- utarbeide pressemeldinger/grunnlag for kronikker til bruk i sentrale og lokale medier 
- profileringsaktiviteter som klubbene planlegger for kampanjen, kontaktperson og 
informasjonsmøte rapporteres via PRC til MD PRC. 
  
STATUS: Samarbeid med PR-byrå er etablert. 
 

MÅL 3 
Juleaksjon 
Utvide annonseaksjonen, ”Gi synet i gave” fra i fjor. Oppfordre klubber til juleaksjon til 
inntekt for Campaign Sight First II. 

STATUS: Annonser om CSFII i Vårt Land, to innrykk i ukeavis, en i lørdagsutgaven. 
Nettannonse på VL.no i desember. En liten annonse i annonsebilag distribuert med Dagbladet 
Øst og Vårt Land. 
Juleaksjonen, Alternativ Julegave, var vinklet mot bedriftsmarkedet og privatpersoner. Fikk  
med hjelp fra Ludens reklamebyrå. Brosjyrer distribuert via distriktsledere for CSFII og 
nettside for registrering av gaver. Bør lanseres tidligere neste år. 

Mål 4 
Film/presentasjon 
Lage en presentasjon for TV2’s annonsefrie dager i romjulen. Bruke bildene til Bjørn 
Aslaksen (The Lion nr. 5 2006-07). 
STATUS: 1. Vi må søke om plass. 2. Vi må få laget filmen hos et produksjonsbyrå, koster fra 
30 000 kr i prod. kostnader. En rimelig film er 50 000 kr. Usikkert om det er verdt pris og 
arbeid? Bør diskuteres med informasjonskomiteen i forbindelse med kommunikasjonsstrategi. 
Samle video-snutter / oppfordre klubber til å sende inn film av aktiviteter. Redigeres til en 
”Dette er Lions” film. 
STATUS: En artikkel i The Lion ga ingen respons fra klubber. Taes opp på PRC-møte i juni 
2008 for videre utvikling. 

MÅL 4 
- Videreutvikle nettsider eksternt på alle nivå (se MD ITC handlingsplan) 



MÅL 5 
Oppdaterte brosjyrer og plakater 
Vurderes fortløpende. Generell brosjyre for Lions er ok. Vervebrosjyre er ok. Brosjyre for 
CSFII er ok. Brosjyre for Det er mitt valg er ok. Det er behov for en ny brosjyre for 
ungdomsarbeid/tegnekonkurransen.  
Plakater om Lions for utstillingsvegger. 

STATUS: En brosjyre om ungdomsarbeid for publikum bør lages, ferdig april 2008. 
Samarbeid med MD-YC. 
Plakater i forbindelse med informasjonskampanjen vil passe til de fleste typer 
utstillingsvegger.  

MÅL 3 Utvikle en kommunikasjonsstrategi for Lions Norge 
En strategi for ekstern- og intern kommunikasjon. Utvikles i samarbeid med 
informasjonskomiteen. PRC/ITC brukes som rådgivergruppe.  
Utvikle et seminar for intern kommunikasjon på basis av kurs med 
kommunikasjonsforeningen høsten 2007 (vår 2008). 
  
STATUS: Seminar ga godt grunnlag for arbeidet med kommunikasjonsstrategi. Første utkast 
ferdig 1. mars 2008 

MÅL 5 Gjennomgå profileringsmateriell 
Eks. Undersøke muligheter for å utvikle en felles uniform. Gjennomgå innhold og utseende i 
startpakken for nye medlemmer. Materiell for arrangementer og stands. 

STATUS: Profilhåndboken bør oppgraderes i samarbeid med ekstern grafisk designer. Bør 
også ta for seg startpakke og standsmateriell. Innhenter kostnadsoverslag for arbeidet. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se statusrapport nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Statusrapport januar 2008 for MD ITC  
MD 104  2007-2008 

Generelle forutsetninger:  
- Lions etiske norm 
- Langtidsplan 2007-2010 

Hovudfokus og mål for MD-ITC  2007-2008: Informasjon om Lions skal være lett 
tilgjengelig for publikum på Lions Norge, Distrikt og Klubb, både eksternt og internt. Ny 
standard for nettsider på alle nivå skal øke gjenkjennelseseffekten og bidra til å profilere 
Lions. Innholdsstruktur må samsvare med fokus for informasjonskampanjen. 

Se også Referat/arbeidsdokument fra fagsjefmøte for PRC og ITC  

Mål 1: Ny standard for klubber. (Les spesifikasjoner i referatet) 
Alle klubber (i distrikter med E-site) skal ha ny standard for klubb innen 1. februar. 
  

Sak: STATUSRAPORT IT B

Møtedato: 16. og 17. 2. 2008 Saksnr: 3.47 – 2007/08

Saksbehandler: Vibeke Aasland Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



STATUS: Alle klubbene har fått ny standard på startsiden eksternt. ITC i J-distriktet har hatt 
oppfølging av ITC og PRC.  

Konkurransen ”Klubbenes info-pris” skal øke motivasjonen for klubbene. 

STATUS: Statutter for konkurransen presenteres for guvernørrådet i februar 2008 for 
godkjenning. 
OBS: Distrikt D har fått som prøveordning fått ny startside for distrikt og klubber.  
  
Mål 2 Videreutvikle standard for distriktene, startsider og distriktsnytt. 

STATUS: Tilbakemeldinger så langt har vært blandet. Det er behov for forenkling på 
startsiden til Lions Norge og mulig forenkling av nyhetsvisning på distrikt og klubb. Vurderer 
ekstern rådgivning for design og struktur på lions.no. 

Mål 3 Implementere E-site 3 
Oppgradering følger utvikling for microsoft.net  
- Vurdere utvikling av nye funksjoner i samarbeid med Intercodex AS: nyhetsbrev, 
handlekurv, pdf-utskrift av informasjonsmateriell. Eksport av data fra Medlemsregister til E-
site. 

STATUS: Oppgradering og noen nye funksjoner er på plass. 
Arbeidet med nye sider for Det er mitt valg har blitt forsinket. Ny tid er februar 2008. Nye 
funksjoner som nyhetsbrev og web-basert produksjon av info-materiell har måttet vente. 
Andre funksjoner, som meningsmålinger (polls) er kjøpt inn med Lions julekalender fra et 
annet web-publiserings selskap. 
Eksport av data fra medlemsregisteret til kontaktinformasjon på klubbenes nettsider fungerer. 
Standard er e-postadresse til klubben. Klubben velger så selv hvor mye kontaktinformasjon 
publikum skal få tilgang til. 

Mål 4 Øke trafikken på Lions Norge 
- Eksterne konkurranser med sponsorstøtte til premier 
STATUS: 
Jevn økning fra sommeren 2007 til november 2008. Se månedlig statistikk på fagområde IT. 

• Adventskalender på lions.no var en åpen konkurranse. I år hadde vi ingen annonsering 
om konkurransen på andre nettsteder. Det ville nok ha økt trafikken ytterligere. 

• Alle annonser om juleaksjonen og CSFII har henvist til lions.no. 
• Det er inngått avtale med kvasir.no om oppføring. Med informasjonskampanjen 

vurderes avtaler med andre kataloger og søketjenester, f.eks google. 

- Gjennomgå mulighet for samarbeidspartnere mht lenker 

Status: I arbeidet med annonsering i The Lion (se handlingsplan for PRC), ligger også 
utvikling av mulighet for annonsering/sponsor-lenker på lions.no.  

Mål 5 Oppdatering / Ny standard for startside Lions Norge 



- Lettere å finne klubb: Søkeboks med postnummer 

STATUS: OK 

- Ny standard på to eksterne sider: Ungdomsarbeid og nasjonalt / internasjonalt hjelpearbeid. 

STATUS: Ungdomsarbeid er ok. Nasjonalt og internasjonalt hjelpearbeid ferdig våren 2008 

- Ny presentasjon ”Hva er Lions” eksternt. 

Status: Kommer med nye startside lions.no 

- Ny standard på side for intern opplæring 

STATUS: Lions bibliotek. En struktur utarbeidet av MD-LDC for opplæringsmateriell er 
tilpasset funksjon. Må tilpasses øvrige publiseringsmetoder. Innhold kvalitetssikres av fagsjef. 

- Blikkfang for nye medlemmer med lenke til interesseskjema.  

STATUS: Ferdig 1. mars 2008 
OBS! 
Ny nettside for Lions Røde Fjær. Nettavisløsning. Ferdig 1. mars.  

Mål 6  Opplæring av fagsjefer MD-nivå 
- Opplæring i publisering i E-site i forbindelse med guvernørådsmøte i november. Fagsjefer 
får ansvar for oppdatering og vedlikehold på fagområdets nettsider, i første omgang internt. 

STATUS: Fagsjefer har fått basisopplæring (tre timer) i publisering med orientering om å 
oppfordre til besøk av fagsjefenes nettsider. All viktig faginformasjon som kommuniseres via 
e-post skal ha lenker til fagsjefens side der informasjonen er publisert + forklaring om 
hvordan man klikker seg dit fra lions.no. 

Mål 7 Oppmuntre klubber til å holde medlemsregister oppdatert 

Informasjon om dette har vært omtalt i ulike artikler i The Lion.  



GUVERNØRRÅDET 

STATUSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET - LIONSÅRET 2007 – 2008  
(sist revidert 30.april 2008) 
       

Hovedmål Aktivitet Ansv. Status

1. 
DISTR.TV- 
OPPL. : 
* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
på alle nivåer i 
LIONS Norge 

Videreutvikle VDG- 
brevkursene, forsterke fokus 
på klubbenes behov og 
endringer. 

Videreutvikle og samordne 
alle undervisningsområder på 
distrikts og klubbnivå.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og LDCene 

Det norske brevkurset er 
omarbeidet til ett seminar over to 
dager, som gjennomføres på VDG 
møte/seminar nr 2 i november.  
Kurset er gjennomført for VDG 
2007-08 

Det er utarbeidet ett nytt 
opplæringsprogram i tre nivåer for 
Lions Norge. 
Fagsjefer skal sjekke sine 
fagområder for oppdatering av sine 
program 
Revidering av 
opplæringsprogrammene skal 
foretas på Fagsjefskonferansen i 
juni 08



2. 
KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, videreutvikle og 
fornye eksisterende materiell. 
Versjoner for nettselvstudium, 
PC-basert opplæring, og for 
lysark/videokanon. 

Nytt opplæringsmateriell klart 
til bruk vår 08. Versjoner for 
nettselv-studium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Komplettere infomateriellet 
der det trengs. (Opplæring av 
og informasjon til 
presidentene om hvordan et 
godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene.  

MD-LDC 

MD-LDC/
LDC distrikt 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

Avventer nedsettelse av 
arbeidsgruppe ref: 
Sikre god opplæring av 
distriktssekretærer innen 
2008 
LDC, GS og to DS 
utarbeider et interaktivt 
kurs for DS innen 08. 

All opplæring av tillitsvalgte på 
klubbnivå er lagt til nivå 1. 

Korrigering av dette opplegg og 
innhold vil bli utført i juni 2008.  



3. 
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges opp 
med kontakt mot nordiske 
MD-LDCer og ID.

MD-LDC/ 
AGRL

LCI opplegget med DG- elect brev 
kurs er gjort obligatorisk og den 
enkelte VDG skal besvare dette før 
avreise til Convention.  
Alle VDG’ er har fått tilsendt 
materiell fra LCI 

Det er utviklet ett kurs over 4 brev 
og ett LCI learning institute som 
skal følges opp av den enkelte 
VDG. 
Brev nr 1 er avlevert til VDG 

Det vil bli ett samspill med MD-
LDC og VDG’er 
Dette er utført av VDG’ er 2007-08 

Mulig møte blant MD- LDC’er i 
Danmark senere i Lionsåret? 

Dette er fortsatt ikke gjennomført 
og det er ikke kommet noen 
 informasjoner om en slik 
konferanse 

  

4. 
STRATEGI 
-PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Fornyelsesprosessen 
Informasjonskampanjen 

MD-LDC/ Følger planen - OK 
Dette settes opp som eget punkt på 
fagsjefskonferansen 2008

5. 
KONTAKT 
OG 
RAPPORTE
RING FRA 
DISTRIKTS 
LDC’er 

MD-LDC 
og 
Distriktene
s LDC

Følger oppsatt plan

6. 
OPPLÆRIN
G AV 
KLUBBENES 
K’er

MD-LDC 
og Ledere 
på 
Distrikts 
nivå

Det er utsendt en egen orientering 
til alle distrikt med tiltaksliste på 
hvordan vi skal utvikle kompetanse 
for klubbenes K’ er 
Det forventes at DG kaller inn alle 
klubbkontakter til de respektives 
sonemøter for opplæring innen sine 
fagområder 



7. 
FAG- 
SJEFMØTE 

LDC- fagsjefsmøte 
(MD-FAGSJEFSMØTE i 
møte med distriktenes 
fagsjefer) 

Alle 
fagsjefer 
m/fl

Det er bestemt at vi skal kjøre 
fagsjefsmøte for alle fagsjefer 
samlet over to dager i juni 2008.  

Kompetansehevning og sosialt 
samvær er satt på dagsorden 

Deler av dette treffet skal benyttes 
til ajourhold av 
utdanningsprogrammer og faglig 
påfyll for MD fagsjefer 

Program er utarbeidet gjennom ett 
telefon møte fagsjefer og admin 
imellom torsdag 24. april 08. 
Program ble sendt ut i løpet av 
første uke i mai 08

8. 
LIONS 
PROGRAM  
FOR 
LEDER-
UTVIK-
LING 

Lions program for 
lederutvikling: 
Samle inn, kvalitetssikre, 
supplere / fornye, lage oversikt 
og komplettere informasjon 
der det er behov 
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
adm/ 
(+komite?)

Følger planen – OK 

Oppfølging av Langtidsplan og 
handlingsplan er essensielt for 
MD-LDC



LIONS CLUB INTERNATIONAL MD 104 

Guvernørrådsmøte 16. og 17. februar 2008 

SAKSLISTE        (31.01.08) 
 

1. Åpning og konstituering     

2. Protokoller og referater.             Sakstype  Side  
 2.08 Protokoll fra guvernørrådsmøte 17. november.20067 B   

2.09 Referat fra CC møte i København 1. og 2. 12.2007   O      
2.10 Referat fra CC møte under NSR på Lidingø 18.01.08 O 
2.11 Referat fra NSR Rådsmøte på Lidingø   O 
2.12 Referat fra guvernørrådsmøte 18. november 2008  B 
        

3. Rapporter 
 
3.32 Rapport lederutvikling     B     
3.33 Rapport medlemsutvikling     B     
3.34 Rapport ungdomsarbeid      B     
3.35 Rapport narkotikaarbeid      B     
3.36 Rapport internasjonalt arbeide    B    
3.37 Kommentar til regnskap pr 31.12.07 for LAN   B    
3.38 Regnskaper pr. 31.12.07 for LAN    O     
3.39 Kommentar til regnskapet pr. 31.12.07 i DMV   O 
3.40 Utgår    
3.41      Regnskap pr 31.12.07 for DMV    O     
3.42 Referat fra styremøte i DMV 16.11.07   O    
3.43 Måltall pr. 31.12.2007     O      
3.44 Måltallene for områdene YC, ME, NA og IR  O     
3.45 Lion Mints – rapport  2007     O 
3.46 Statusrapport PR      B 
3.47 Statusrapport IT      B     
  

4. Planer 
 
4.13 Mål- og statusrapport for distrikt A – K   B    
4.14 Strategiplan 2008 – 2016      B    
4.15  Langtidsplan 2008 – 2011.     B    
4.16   
4.17   
4.18   



5. Organisasjon og administrasjon 
  
5.08 Informasjonskampanjen i Lions Norge   O   
5.09 Representasjon på RM i Norden    B   
5.10 Forslag om endring i reglene for representasjon på 
  Riksmøtene i de andre Nordiske land   B 
5.11 Tildeling av prokura til generalsekretæren   B  
   

6. Økonomi 
 
6.14 Kommentar til regnskap MD 104 pr 31.12.07  B   
6.15  Regnskap MD 104 pr. 31.12.07    B   
6.16 Utbetalinger fra narkofondet     O   
6.17 Katastrofeberedskapen. Statusrapport pr. 31.12.07  O 
6.18 Beitoleiren 2008-01-30     O 
6.18.1 Oversikter over innbetalinger til Beitoleiren   O   
6.19 Kommentar til forslag til budsjett for 2007/2008  O   
6.20 Budsjett for 2007/2008     B   
6.21 Ikke innbetalte kontingenter fra høsten 2007  O 
6.22         

7. Bevilgningssaker 
 
7.06 Bevilgninger fra Mintfondet  .   O   
7.07 Søknad om bevilgning fra Mintfondet. Distrikt D  B   
7.08 Garanti for ungdomsleir i D     B 
7.09 

8. Andre saker    
  

8.10 Jury fotokonkurranse      O   
8.11 Møtedatoer 2008/2009     O   
 

9. Riksmøtesaker 
 
9.01 Oppnevning av møteledere til Riksmøte i Haugesund B   
9.02  Nominasjon av lovkomiteen      B   
9.03 Foreløpig møteplan for Riksmøte i Haugesund  O 
9.04 LC Oslo/Rustad. Forslag om å opprette ”Human  
  Environment Chairperson”. MD-HEC.   B   
9.05 Forlengelse av funksjonstiden for MD-LDC   B 
9.06 Innstilling fra ROLF-komiteen    B 
9.07 Gjeninnføring av MD-PRC-funksjonen. Forslag fra 
  LC Oslo/Slemdal      B 
9.08 Fullmakt til å starte arbeidet med å finne et nytt land 



  for vårt øyehelsearbeide.     B 
9.10 LC Oslo/Slemdal – forslag om oppfølging av aksjoner B 
9.11 LC Oslo/Nordberg. Forankring i klubbene av store saker B 
9.12 LC Vang. Forslag om endring av navn på NAC-området B 
9.12.1 LV Vang. Forslaget      B 


